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Naši stroji za obdelavo lesa tudi 
na tujih tržiščih 

v izvoz pomeni dol-
nujnost lesne stroje-

Nova naložba v tovarno 

haloga razvoja lesne strojeg-
r adnje v DO KLI Logatec ni na
g n j e n a le zadostitvi potreb po 
krojih in opremi domačega 
, r9a, temveč mora biti nujno tudi 
Uvozno usmerjena. Že takojšnja 
Meritev 
Porotno 
gradnje 

slojev terja od nas tudi izvoz 
a k ° na klirinško kot tudi na 

k°nvertibilno področje v raz
merju 30 % : 20 % celotnega pri-
^°uka v novi proizvodnji, ki naj 
b | znašal 1985. leta 250 milijo-
n °v din glede na današnje cene. 

čeprav se bo nekomu na prvi 
P°9led zdelo nemogoče izvaža-

stroje na zahodno tržišče, smo 
P r i n a s prepričani, da bomo z iz-
^ o m izvirnih tehnoloških reši
tev uspeli tudi na zahtevnem za-

l n e m tržišču. 
, v Prvi vrsti velja omeniti veli-

e rnožnosti izvoza strojev in 
°Preme v ČSSR, kamor name
n i m o do konca letošnjega 

6

(ta izvoziti za 30 milijonov din — ' t v u m i za J U m i i i j u n u v u m 
^ r ° iev in opreme, do konca leta 

" 5 pa v vrednosti 150 milijo-jj0v din. Pri tem primeru gre 
^ e l e za izvoz enega tipa stroja, 
J11 e c f tem, ko so velike možnosti 

U d i za izvoz ostale opreme iz 
"ašega proizvodnega progra-

p r i tem moram poudariti, da 
° d | oči tev kupcev v ČSSR za 
l ^ 0 2 naših strojev ni bi la na-
,'lučna, temveč na osnovi pois-

u snega obratovanja protipa v 
v

0 v arn i pohištva TREŠTY na Slo-
a s k e m . Po enomesečnem po

skusnem obratovanju smo dobi
li pozit iven odgovor glede delo
vanja in kvalitet stroja, na osnovi 
katerega je sledi lo tudi naroči lo 
nadaljnjih dobav. Misl im, da je to 
za kratko obdobje strojegradnje 
v DO KLI Logatec velik uspeh in 
nadaljnja vzpodbuda posebno, 
če vemo, da je od zasnove pro
totipa do poskusnega obratova
nja preteklo slabih 10 mesecev. 
Vel iko težav in včasih tudi hude 
krvi je s tem poplačano Seveda nas 
je naročilo večje količine 
nekol iko presenetilo, vendar 
smo trdno odločeni, da kljub se
danjim slabim pogojem za delo, 
skupaj z ostalimi proizvajalci za
dost imo potrebam kupcev in si 
s tem odpremo nadaljnje mož
nosti izvoza na to področje. 
Predvsem naj bi na vzhodno tr
žišče izvažali stroje iz vrtalnega 
programa in programa visoko
frekvenčnega lepljenja ter krivljenja 

Drugo področje, kjer tudi vidi
mo možnosti izvoza, je konverti
bilno področje. Predvsem si ve
liko obetamo od sodelovanja pri 
proizvodnji širokotračnih brusilk 
z zahodnonemško firmo OTT, 
kjer bo izvoz omenjenega pro
grama potekal preko njegove 
že obstoječe trgovske mreže. 
Možnost prodora na zahodno tr
žišče vidimo tudi v izdelavi stro
jev, ki predstavljajo določeno 
tehnološko rešitev v proizvodnji. 
Tu imamo v KLI-ju vel ike mož-

Nadaljevanje na 2. strani 

° l r , i fcarka K - 25db, ki so Jo v 
Kil . 

' u Izdelali za češkega kupca Detajl stroja K - 2500 

Štipendije iz združenih 
sredstev za šolsko leto 
1983/84 

Vsak učenec ali študent, ki ni uspel dobiti kadrovske štipendije in je iz 
družine, katere mesečni dohodek na družinskega člana (vključno z otroš
kim dodatkom) v letu 1982 ni presegel 7.901,00 din, lahko zaprosi za šti
pendijo iz združenih sredstev oziroma za razliko h kadrovski štipendiji. 

Prednost pri podelitvi štipendij iz združenih sredstev bodo imeli: 
- kandidati, ki so vključeni v šolanje v prolzvodno-tehničnih usmeritvah. 

Seznam teh usmeritev le pripet na oglasni deski strokovne službe skup
nosti za zaposlovanje Logatec; 

- kandidati, ki se brez družbene pomoči ne bi mogli šolati, ker so iz dru
žin s slabšim socialno ekonomskim položajem, zlasti tisti, ki so iz delav
skih in kmečkih družin; 

- kandidati z boljšim učnim uspehom; 
- kandidati, katerih nagnjenja in sposobnosti omogočajo uspešno šola

nje in uspešno delo v izbrani poklicni usmeritvi. Mnenja o tem dajejo služ
be poklicnega usmerjanja. 

KADROVSKI ŠTIPENDIST lahko zaprosi za razliko h kadrovski štipen
diji Iz združenih sredstev, če bi mu iz združenih sredstev pripadala višja 
štipendija kot je najnižja kadrovska štipendija za učenca oz. študenta. 

Podrobnejši pogoji za pridobitev štipendije v šolskem letu 1983/84 so 
bili objavljeni v razpisu štipendij iz združenih sredstev v časopisu DELO 
12. aprila 1983. 

Če Izpolnjujete pogoje In ste se odločili zaprositi za štipendijo Iz zdru
ženih sredstev ali za razliko h kadrovski štipendiji, morate do 5. septem
bra 7983 oddati v strokovni službi občinske skupnosti za zaposlovanje 
Logatec (Tržaška 19-A) naslednjo dokumentacijo: 

1. Vloga za uveljavljanje socialnovarstvenih pravic (obrazec DZS 8,40 
- dobite ga v knjigarni). Vlogo izpolnite v celoti razen katasterskega do
hodka, dohodka od lesa In preživnine. 

2. Odrezek potrdila o pokojnini za mesec december 1982. 
3. Potrdilo o vpisu v šolo. 
4. Overjen prepis oz. fotokopijo zadnjega šolskega spričevala oz potr

dila višješolske oz. visokošolske organizacije o opravljenih izpitih. 
5. Pogodbo o kadrovski štipendiji (če prosite za razliko h kadrovski šti

pendiji). 

6. Odgovor o rešitvi zaprošene kadrovske štipendije (pozitiven ali ne

gativen), 

7. Potrdilo o začasnem bivanju (če boste v času šolanja stanovali izven 

stalnega bivališča). 
Če do 5. septembra 1983 še ne boste imeli potrdila o vpisu oz. dokazil 

o opravljenih izpitih ali zaključnega spričevala, prosimo, da ostale doku
mente kljub temu oddate do tega roka. Tako boste omogočili, da pravo
časno pripravimo izračun. Manjkajoča potrdila boste predložili kasneje. 

Če se boste vpisali naknadno, morate v skladu s skupnim razpisom, vlo
žiti dokumentacijo najkasneje 15 dni po tem vpisu. 

Štipendisti iz združenih sredstev so dolžni vsako šolsko o leto znova 
predložiti vso potrebno dokumentacijo. O izpolnjevanju šolskih obvez
nosti mora obveščati štipenditorja, četudi štipendije iz združenih sredstev 
ali razlike h kadrovski štipendiji ne prejema več (zaradi preusmeritve v 
kadrovsko štipendijo, izgube pravice do štipendije Ipd). 

Štipendist, ki prejema štipendijo iz združenih sredstev, je ves čas pre
jemanja dolžan iskati kadrovsko štipendijo. 

POGOJE ZA PRIDOBITEV ŠTIPENDIJE IN PRAVICE IN DOLŽNOSTI 
ŠTIPENDISTOV IN ŠTIPENDITORJEV UREJA SAMOUPRAVNI SPORA
ZUM O ŠTIPENDIRANJU V OBČINI LOGATEC. 

Še podrobnejša navodila v zvezi s štipendijami Iz združenih sredstev 
dobite na Skupnosti za zaposlovanje Logatec. 

SIS ZA ZAPOSLOVANJE OBČINE LOGATEC 
Odbor za štipendiranje 
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Pomlad že prišla bo - ali kje je pravšnje 
mesto za pojasnjevanje zamudnih zadreg 
pri dograditvi mrliške vežice 

Slišale so se tu in tam opombe, 
češ občane zanima, občani so vzne
mirjeni, občani so gnevni, ce lo - ob
čani so pripravljeni za to ali ono ak
cijo, ker postajajo občani nezauplji
vi; in vse to zaradi mrl iške vežice, ki 
ni bila zgrajena do 1. maja letos. Ob 
čani terjajo pojasnilo. 

Pa pojdimo po vrsti 
Spomladi 1982 je komunalna 

skupnost razpolagala s 5.900.000-
din za gradnjo vežice, do načrtova
ne naložbene vrednosti je manjkalo 
še 1.860.000 - din. Domače gradbe
no podjetje je bilo 10. maja 1982 
pooblaščeno, da organizira gradnjo. 
Prav takrat je naša zvezna vlada 
sprejela znane proti investici jske uk
repe, ki so dovoljevali le gradnjo 
»gospodarsko opravičenih projek
tov« (turizem, izvoz, kmetijstvo). Iz
vajalec del je moral pred prijavo 
gradnje zagotovit i ves potrebni de
nar. 

Manjkajočih 1 860 0 0 0 - din si je 
lahko izvajalec priskrbel le prek 
bančnega posoji la, za kar je bilo tre
ba pridobiti dvoje odločujoč ih sog
lasij: mnenje posebne komisi je pri 
ljubljanski banki; to je bilo izdano 29. 
junija 1982, in soglasje komisi je za 
oceno naložbene upravičenosti pri 
regionalni gospodarsk i zbornic i ; to 
soglasje je prispelo 14. julija 1982. 

Na odobri tev kredita se je čakalo 
vse do 16. novembra 1982. Tedaj je 
šele SDK lahko izdala potrdilo o za
gotovitvi potrebnih naložbenih sred
stev. Na osnovi tega potrdila je bilo 
8. dec. 1982 izdano gradbeno dovo
ljenje. Da je bilo treba medtem pri
dobivati še mnogotera soglasja ta
kih in drugačnih institucij, takih in 
drugačnih inšpekcij, ni treba pose
bej poudarjati, zlasti pa ni treba po
sebej poudarjati dolgotrajnosti takih 
postopkov. 

Da bi se ta čas večnih postopkov 
izrabil tudi za gradnjo, je Gradnik 
prijavil pri SDK za kakih 1 000 0 0 0 -
din pripravljalnih del. Vendar do 8. 
decembra 1982, ko je bilo izdano 
gradbeno dovoljenje, je izvajalec v 
marsičem prekorači l resnične fi
nančne možnosti , seveda v svoje 
breme 

Še januarja 1983 je kazalo, da bi 
bilo mogoče končat i gradbena dela 
vežice 1 maja letos, vendar je feb
ruar pokazal drugačno vremensko 
podobo od tiste, ki jo je kazal, ja
nuar 

Po hladnem februarskem valu, ko 
je bila vežica pokrita, je moral izva
ja lec pospešit i delo v Lomu, kjer so 
bili v gradnji restavracijski prostori , 
ki naj bi že maja sprejeli letošnje tu
riste. Tedaj je bilo treba prekiniti z 

tm 

Mrliška vežica pod streho. Projektant dipl. inž. arh. Marko Cotič, iz* 8' 
jalec Gradnik Logatec, vodja del Karol Korenč. (foto: maš) 

delom mrl iške vežice in z dodatnimi 
močmi nadaljevati gradnjo ob avto
cest i . 

Do konca maja letos, ko je izvaja
lec nadaljeval z deli mrliške vežice z 
obetom, da bo to končano do kon
ca julija letos, je bilo uporabljenih 
dobrih 5 600 000 - din, za dograditev 
je ostalo na voljo še dobrih 
2.100.000 - din. Morda je prav vedeti 
tudi to, da prijavljena naložba v 
znesku 7.760.000- din ne vključuje 
komunalne ureditve, novega dosto
pa na pokopal išče, parkir išča in tudi 
ne opreme. In dalje, treba bo spreje

ti še ustrezne od loke glede dejay' 
nosti, obredov, zagotovit i bo tre^ 
potreben denar za funkcionalne I 
datke (grobar-skrbnik vežice, vZ*' 
zevanje vežice itd). 

In na koncu: morda bi niti ne P'" 
treba vsega tega pisanja, ko b i 5 

krajani kako drugače udeležb 
majskih zborov občanov v KS ^ 
klo Na teh zborih (kjer se je udel^ ' 
ba preštevala na prste ene roke ' 
največ obeh!) je izvajalec vse to J ! 

pojasnjeval. Mar ne na pravem me»' 
tu? I 

Nadaljevanje s 1. strani 

nosti zaradi povezave z lesno 
tehnologijo, kjer bomo lahko le
sarji in strojniki skupaj uresničili 
marsikateri tehnološki problem, 
ki bo pomenil tudi novo rešitev v 
proizvodnem procesu. 

Z delom proizvodnega pro
grama smo se letos prvič pred
stavili tudi na največjem sejmu 
lesnoobdelovalnih strojev LIG-
NA 83 v Hannovru. Čeprav je to 
le začetek, je sejem pokazal, da 
se naših dosedanjih rezultatov 
ni potrebno sramovati in da mo
ramo samo nadaljevati zastav
ljeno pot. Informacije, ki smo jih 
na sejmu pridobili, dajejo mož
nosti izvoza strojev tudi v dežele 
v razvoju. 

Čeprav pomenijo ti začetni 
uspehi le prvi korak izvoza stro
jev izven naših meja, nam mora 
biti vsem jasno, da bo potrebno 
vložiti še ogromno znanja, truda 
in volje, predvsem na področju 
kvalitete in poslovnosti, če se 
bomo hoteli tudi dolgoročno 
vključiti na zunanja tržišča. Iska
nje izvoznih poti mora biti tudi v 
lesni strojegradnji stalna naloga. 

Začetek je vzpodbuden in to 
nam vliva tudi opt imizem za na
prej. 

Drago Arhar, dipl. ing 

DIJAKI, ŠTUDENTJE! 
V počitniških mesecih vam 
ponujamo zaposlitev In za
služek. 
Če vas veseli delo v gostin
stvu, se oglasite pri nas. Po
trebujemo pomoč v strežbi, v 
kuhinji, potrebujemo sode
lavce za delo z gosti. 
Vse, ki ste starejši od 15 let 
in bi se zaposlili v času med 
15. 6. 1983 in 15, 9. 1983 na
jmanj za mesec dni, vabimo 
na razgovor. Prevoz na de
lovno mesto iz Logatca je 
zagotovljen. 
Pridite, računamo na vašo 
pomoči 

Petrol - LOM 
Logatec 

Društvo invalidov 
obvešča svoje člane, da bodo 
lahko dvignili članske izkazni
ce od 1. julija 1983 dalje na se
dežu Rdečega križa v Logatcu 
in sicer v ponedeljek, sredo, 
petek od 9.00 do 12.00 ure, v 
sredo pa tudi od 14.00 do 
16.00 ure. Takrat bodo člani 
lahko plačali tudi članarino za 
leto 1983 v znesku 50 din. 
Prosimo, da urnik natančno 
upoštevate! 

IO Dl Logatec 

Spremembe srednjeročnih 
planov 

Koordinaci jsk i odbor za planira
nje pri predsedstvu OK S Z D L Loga
tec je na 2. seji ocenjeval, kakšno je 
stanje priprav sprememb plana pri 
nosi lc ih planiranja v občini Logatec. 

Ocen jeno je bilo, da bo občinski 
plan mogoče izdelati, ko bo za obči 
no Logatec izdelan prostorski plan, 
iz katerega bo izhajal tudi ekonom
ski del plana. V naši občini so bili 
spremenjeni temelji dogovora pla
na. Po posameznih področj ih (zapo
slovanje, kmetijstvo, komunalno 
gospodarstvo, drobno •gospodar
stvo) se pripravljajo plani, ki naj bi 
bili zajeti v družbenem planu v usk
lajeno celoto. Pri tem je bilo po
udarjeno, da je posebno pomemb
no, da bo noveliran program sa
mopr ispevka. Največji problem pri 
planiranju predstavlja odpiranje de
lovnih mest. Pri tem se opaža, da ni 
pravega sodelovanja med Skup
nostjo za zaposlovanje in OZD. P o 
leg tega še ni združevanja med OZD, 
ki bi združevala sredstva za razvoj. 
Razvojni štab je bil ponovno imeno
van, toda zaenkrat še ne opravlja 
tiste funkcije, za katero je bil imeno
van. Poudarjeno je bilo, da je obsto
ječ i osnutek srednjeročnega plana 
občine premalo vsebinski in mora
mo pristopiti k sprejetju že zaradi 
nerealne vsebine Omenjene so bile 
vel ike težave zaradi povratnega in
formiranja o pravilnosti planskih od
ločitev posamezne OZD 

Kakorko l i govor imo o usklaj 6 ' 
nosti planov, vidimo, da tega ni, Ke 

gre predvsem za uveljavljanje pos 8 

meznih ambici j Skupaj bi m C a 

sesti in enotno planirati. 
Sedaj dela vsaka OZD po svoje ' 

V občini bi morali posamezne ra* 
vojne probleme reševati s skup' 1"' 
dogovarjanjem. Potrebe po kad r l 

bi morali planirati v povezavi s P 0 

kl icnim usmerjanjem, ki ga vodi " s 

novna šola, ki naj izhajajo iz dol9° 
ročnih ocen razvoja posameZ r 

panog. To pa bo lahko steklo le P'° 
ko združevanja sredstev (amort i^ 
cije). Povedan je bil podatek, da s 

bo v industriji do leta 1990 zapos" 
410 delavcev * 

Dogovor jeno je bilo, da bo 0 
S Z D L preko svojih oblik dela sod*j 
lovala v široki razpravi in obravf 3 

osnutka plana občine. Pri tem P a 

morala priti do izraza pomoč in ^ s 

lajeno delovanje vseh nosi lcev p'J 

niranja. , 
Ocen jeno je bilo, da imamo na j 

voju občine kar precej organov, 
obravnavajo planiranje, k vidnej' 

t 

mu premiku pa ne prispevajo do^1 

Zato bi bilo bolje imeti en sam J 
gan (odbor), ki bi bil usk l a j eva le^ 
dajal povratne informacije in bi P 
speševal aktivnosti na tem podr" 

H«* 
Dogovor jeno je bilo, da bo to o*, 

opravljal komite za družbeno p ' a ^ 
ranje in ekonomsk i razvoj pri 
Logatec. j 

Jakob Ko " ' 1 

- J 



Sklepi, stališča in priporočila 14. 
seje OK SZDL Logatec 

° K SZDL Logatec je na svoji 14. 
S e i i . dne 30 maja 1983 obravnavala 
d e | ovanje delegatov in delegaci j za 
skupščine DPS in SIS občine Loga -
, e c . s poudarkom na zagotavljanju 
P o 8ojev za njihovo delovanje. O K 
S 2 r j L je v želji, da se zagotove us t - . 
r ezni pogoji za uveljavljanje dele
gatskega sistema in delegatskih od-
"osov, sprejela naslednja stališča in 
P r i Poroči la: 

Delegaci je temeljnih samoup-
r a v n ih organizacij in skupnost i in 
k °nference delegaci j naj oblikujejo 
S v ° je letne programske organlza-
fi« dela, na osnovi katerih se bodo 
l ahko pravočasno in učinkovi to 
v k l jučevale v delo skupščine. 

v plan dela naj vkl juči jo najpo-
^mbneeee j ša vprašanja, ko gre za 

oz. razvojna, življenjska 
V D r ašanja v krajevni skupnost i oz. 
0 r 9anizaci j i združenega dela. 

2 Delegaci jam temeljnih sa
moupravnih organizaci j omogoč i t i 
poravnavo predlogov aktov v prvi 

a * ' zakonodajnega postopka, s 
e r T ) . da je IS S O Logatec dolžan po-

sKrbeti za to lmačenje zakonov že v 
, e i faz 

3 Delegaci je za skupščino D P S 
Morajo zagotavljati večjo medse
bojno povezanost pri obl ikovanju 
s k u P n i h stališč, s tem, da se bodo 
p ° v eza le z delegaci jami za skupšči-
n e S | S (konferenca delegaci j na nI-
v°iu KS). 
, 4 Delegacije morajo s svojim de-

0 r i 1 spodbujati sestajanje problem
i h konferenc delegaci j na temeljni 

a v n i * vkl jučevanjem D P O in drugih 
'tokovnih institucij, ki naj bodo v 

''ki dogovarjanja in posvetovanja 
5 Vztrajati moramo, da se dele

č a zaradi tekočega spremljanja 
^oblemat ike v K S oz. OZD, zlasti pa 

P rašanja, ki zadevajo področje, za 
k ater 0 

n a ta 

^ - ^ je izvoljena, vkl jučuje v delo 
SZDL in sindikata, ker lahko le 

IJUtj3 n a ć i n P ° z n a interese delovnih 
1 "i občanov in jih hkrati sooča z 

n , 6 r e s i drugih. 
Delegaci ja mora s strani sa-

^°upravnih organov v K S oz. OZD, 
°oivati ustrezno podporo in po-
° c - Pomoč ji morajo nuditi tudi 

p % e z n e strokovne službe in D P O . 
| e

0 s e b n o na nivoju K S naj vodje de-
, 9 a c i j kl ičejo na svoje seje pred
n i k e DPO. 

7 Krajevne konference S Z D L ali 
uPščine K S naj vsaj dvakrat letno 
r a vnavajo delo delegatov in dele-

k

 c ' i (udeležba, pobude, aktivnosti, 
p ° n c n i rezultati dela delegacij), 
i r , e d v s e m , ko v K S ni enotnih stališč 
lr> mnenj. 

Dot s t a t u , i n krajevnih skupnost i je 
n o r

r e b n o P r e 9 | e d a t i in ustrezno 
* l a ^ ' i v n o dopolnit i delo delegaci j , 
p,.. 1 v tem, da je jasno, v katerih 
s a r r |

e r i n oblikujejo temeljna stališča 
p a

 e delegacije, v katerih primerih 
lih T P o c " a 9 i stališč zborov delov-
ti J . U . d i i n občanov in se morajo le 
s i^ U p^ C a 1i pred sejo posamezne 

9 v v ^ 
v 6 ^ _ S I organi krajevne samoupra
v a ° r a ' ° z a 9 0 t a v ' ) a t i javnost svo-

d e l a in dela delegaci je z Jav-
8 k l i c e m : KK S Z D L in vseh nje

nih oblik dela, samoupravnih orga
nov. Pri tem vljučevati v delo učen
ce osnovnih šol. 

10 Bol je in temeljiteje moramo 
na vseh nivojih delegatskega odlo
čanja skrbeti za vsebino, kvaliteto 
sistematičnost in izvedbo družbene
ga usposabl janja članov delegaci j in 
drugih delovnih ljudi za vkl jučevanje 
v delegatski s istem 

11. Pri delu delegaci j in delegatov 
moramo uveljaviti kolekt ivno delo in 
odgovornost, tako za delegaci je 
skupščine DPS kot skupščin SIS, s 
tem, da se omogoča in tudi uresni
čuje zamenlj ivost delegatov. 

V primeru, da analiza oo o delu 
delegaci je v K S ali TOZD-u pokaže, 
da je neaktivnih že več kot 20 % de
legatov, naj se razpišejo nadomest
ne volitve. 

12. Program skupščine naj bo od
prta pobudam za reševanje aktual
nih problemov, s tem, da bo pro
gram skupščine sposoben sproti 
reagirati na aktualne družbenopol i
t ične razmere in probleme, ki jih je 
treba reševati v občini. Tako se 
bodo uveljavljene pestre in odprte 
obl ike delovanja, ki bodo dajale 
možnost za usklajevanje mnenj, za 
soočanje alternativ, za dialog. 

13. Vs i dejavniki, ki so za to odgo
vorni, morajo zagotovit i , da bodo 
imeli delovni ljudje in občani, ki so 
vkl jučeni v posamezno razpravo, 
pregled nad po tekom razprave, da 
bodo seznanjeni z že znanimi stališ
či, izvršnih organov, upravnih orga
nov, komisi j in družbenih svetov ter 
strokovnih služb. Le tako bo mogo
če dialog med delegati v zborih 
skupščine. 

14. Delegati in še posebej vodje 
delegaci j se morajo udeleževati jav
nih razprav in zborov občanov ter 
delovnih ljudi, kjer naj po možnost i 
aktivno sodelujejo. 

15 Občinska skupščina naj se za
vzame, da se zbor združenega dela 
in zbor krajevnih skupnost i ter D P Z 
uveljavijo kot konferenca delegaci j 
za obravnavanje posameznih vpra
šanj, ki jih obravnava republiška 
skupščina 

OK SZDL predlaga vsem, ki ka
korkol i sodelujejo pri zagotavljanju 
pogojev delovanja delegatov in de
legacij za skupščine DPS in SIS, ki 
so odgovorni za koordinaci jo dela v 
temeljnih samoupravnih sredinah, 
delegaci jam in delegatom, indivi
dualnim poslovodnim organom, iz
vršnim in upravnim organom, komi
sijam, družbenim organom, izvršnim 
in upravnim organom, komisi jam, 
družbenim svetom, družbenopoli t ič
nim organizaci jam, družbenim orga
nizaci jam in društvom, da upošteva
jo sprejete sklepe, stališča in pripo
ročila, da pomagajo in se osebno 
zavzemajo za odpravo naštetih po
manjklj ivosti in se na vseh nivojih 
bore za take pogoje v sistemu so
cial ist ičnega samoupravnega siste
ma in delegatskih odnosov, da bo le 
to resnično mogoče. Tako čez leto 
ne bomo ponavljali teh ugotovitev, 
ampak bomo pregledali, kako ste v 
posameznih sredinah rešili in odpra
vili opredel jene napake 

Teden obrti 
Nekako je postalo že samo po 

sebi razumljivo, da se obrtna zdru
ženja predstavljajo v svojih središ
čih z razstavami izdelkov. Logaško 
je že med zadnjimi, ki se tega lote
vajo. Za primer: vrhniško pred dve
ma letoma, cerkniško lani, tako tudi 
domžalsko in še bi bilo moč našte
vati. Ob razstavah pa se zvrste tudi 
prireditve, ki širše opozorijo na 
možnosti razvoja, sodelovanja, us
merjanja. Nekaj tudi zaradi tega, da 
takšna osrednja prireditev dobi tudi 
nekaj družbeno političnega obelež
ja, saj se še vse prevečkrat spopa
damo z zastarelo miselnostjo o pa
razitizmu obrti. Tako je, četudi so 
vsa sredstva javnega obveščanja 
zdaj polna vesti o velikih možnostih 
razvoja, zaposlovanja, kooperacij-
skega sodelovanja v in z obrtjo. 

Logaški teden malega gospodar
stva bo zaobjel: 

- razstavo razvoja obrti, 
- svečano sejo skupščine obrtne

ga združenja, 
- problemsko konferenco SZDL 

o razvoju malega gospodarstva v 
občini, 

- sestanek odbora obrtnih za
drug pri Zvezi obrtnih združenj Slo
venije, 

- ogled nekaterih obratovalnic 
samostojnih obrtnikov, namenjenih 
učencem, ki se usmerjajo v poklice. 

Upamo, da bo vse pravočasno 
pripravljeno da bo odmev tak, kot 
ga pričakujemo. 

Jago 

Davčne olajšave 
izvoznikom 

Dogovor o usklajevanju davčne 
politike v letu 1983 priznava tudi 
davčne olajšave izvoznikom blaga 
in storitev. Zelo lepo in prav. Samo 
uporabljati jih skorajda ni mogoče. 
Davčnih olajšav so lahko deležni le 
tisti izvozniki, ki izvažajo končne iz
delke. Za obrt pa je skorajda pravi
lo, da izvaža le posredno - v izdel
kih ki so kooperacijsko povezani v 
celoto. Rešitev bi bilo treba torej 
poiskati v urejenih dohodkovnih 
odnosih z izvoz niki. Pa bo to šlo? 

Jago 

Nova planinska pot 
čez Snežnik 

Že dolgo sta mesti Ljubljana in 
R e k a pobrateni Z vrsto dejavnosti 
zbližujejo prebivalstvo obeh mest 
Tudi planinci so se pridružili temu in 
program razširili še na druga pod
ročja. Opravil i so že prve razgovore 
in načrte za planinsko pot, ki bo po
peljala planince in izletnike iz Ljub
ljane do pobratene R e k e Pot bo 
trasirana že po obstoječih planin
skih poteh. Tako bo iz Ljubljane pe
ljala po že obstoječi »ljubljanski 
mladinski poti«, prestopi la na »not
ranjsko planinsko pot«, ki jo vzdržu
je in ureja Planinsko društvo Loga 
tec, nato bo nadaljevala pot »ev
ropski peš poti E-6YU« in tako do
segla vrh Snežnika, od koder se 
nadaljuje po planinski poti prijatelj
stva Snežnik-Snježnik in se konča 
na Kamenjaku nad Reko . 

Predv idoma bomo novo planin
sko pot svečano odprli v oktobru 
prav na našem Snežniku, ki bo tudi 
najvišja točka celotne poti. 

S lovesnost na Snežniku bo sodi la 
v vrsto prireditev ob 90-letnici orga
niziranega planinstva na Sloven
skem 

I. Čanžek 

DIJAKI, ŠTUDENTJE! 
Gradnik Logatec vas vabi k 
zanimivim in dobro plačanim 
gradbiščnim delom julija in av
gusta. 
Če se boste odločili, se zgla-
site v tajništvu Gradnika, Tr
žaška 27. 

Oficir - zakaj pa ne? 
Mladi in vojaški poklici 

Naša armada je nastala v najtežjih 
dneh naše zgodovine, v NOB in re
volucij i Obl ikovat i se je začela iz 
navadnih ljudi, kmetov, delavcev in 
narodne, preproste intel igence. In 
prav v tem je tudi moč te armade, ki 
so jo že v prvih dneh sestavljali takš
ni ljudje. Takšni ljudje jo sestavljajo 
tudi danes, saj imajo vojaški in ob
rambni pokl ic i za našo social ist ično 
skupnost še posebno v današnjih 
mednarodnih razmerah in na današ
nji stopnji družbenega razvoja zelo 
velik pomen Ko ocenjujemo razvoj 
mednarodnih odnosov, vemo, da bo 
naša družba tudi v prihodnje morala 
posvečat i izredno pozornost orga
niziranju svoje obrambe in zagotav
ljati pok l icne kadre. 

OBOROŽENE SILE S F R J pred
stavlja JLA , ki se deli na kopensko 

vojsko, vojno letalstvo, prot izračno 
obrambo in vojno mornar ico ter te
ritorialno obrambo Vse te sile imajo 
nalogo, da s svojo bojno pripravlje
nostjo varujejo deželo pred nenad
no agresijo in da v primeru napada 
akt ivno in hitro reagirajo ter zagoto
vo pogoje za razvoj ce lo tnega siste
ma splošnega l judskega odpora 

Za ta enovit s istem splošno ljud
skega odpora pa je potrebno in se v 
večini primerov tudi že izvaja, vnesti 
v pok l icno usmerjanje mladih tudi 
usmerjanje v vojaške in obrambne 
pok l ice . To naj bo nasploh kontinui
ran, do lgoročen proces, ki mora na
čr tno in organizirano potekati . To pa 
se prične že v prvih razredih osnov
ne šole in se nato nadaljuje v vseh 
obl ikah pri posameznih predmetih 
do osmega razreda 



Kakšne vojaške šole pa imamo? 
Vojaške šole so prav tako vzgoj-

noizobraževalni znanstveni zavodi, 
le da ti usposabljajo starešinski ka
der s srednjo, višjo ali v isoko izob
razbo za potrebe oboroženih sil 
S F R J , 

S is tem vojaških šol pa sestavljajo: 
a) srednje vojaške šole, 
b) vojaške akademije in znanstve

no raziskovalni zavodi in instituti, 
c) šole za starešine JLA . 
Srednje vojaške šole del imo na 

srednje vojaške šple rodov in služb, 
kjer se gojenci usposabljajo za ene
ga od pokl icev nižjega oficirja J L A 
Cilj šolanja na teh šolah je torej 
vzgoja in izobraževanje za konkret
no delo v oboroženih silah. 

Drugo skupino vojaških srednjih 
šol pa predstavljajo splošne srednje 
vojaške šole, kjer se učenci priprav
ljajo za študij na vojaških akademi
jah. 

K A T E R E SO S R E D N J E VOJAŠKE 
ŠOLE? 

Srednje vojaške šole se dele na 
dve skupini šol, ki sta različni tako 
po vsebini in ciljih šolanja, kot je tudi 
različen status slušateljev teh šol. 

Večjo skupino predstavljajo sred
nje vojaške šole rodov in služb, v 
kateri so naslednje šole: 

- srednja vojaška šola rodov ko
penske vojske v Sarajevu; 

- tehniška srednja vojaška šola v 
Zagrebu; 

- letalska tehniška srednja šola v 
rtajlovcu pri Sarajevu; 

- mornariška tehniška srednja 
šola v Splitu; 

- intendantska srednja vojaška 
šola v Sarajevu; 

- sanitetna srednja vojaška šola v 
Novem Sadu; 

Splošne srednje vojaške šole 
vzgojnoizobraževalnega s is tema 
JLA pa: 

- splošna srednja vojaška šola 
»Franc Rozman--Stane« v Ljubljani; 

- splošna srednja vojaška šola 
»Ivo Lola-Ribar« v Zagrebu; 

- splošna srednja vojaška šola 
»Bratstvo in jedinstvo« v Beogradu; 

- letalska splošna srednja vojaš
ka šola »Maršal TITO« v Mostarju. 

Za vpis v srednje vojaške šole pa 
morajo učenci izpolnjevati do loče
ne zdravstvene in učne uspehe in pa 
seveda, da imajo soglasje staršev 
oz i roma rednikov. 

S R E D N J A VOJAŠKA ŠOLA R O 
DOV K O P E N S K E V O J S K E V S A R A 
J E V U izobražuje strokovnjake za 

pehoto, artilerijo, art i leri jsko-ra-
ketne enote prot izračne obrambe, 
oklepno-mehaniz i rane enote, inže-
nirstvo, zveze in a tomsko-b io loško-
kemično obrambo. 

TEHNIŠKA S R E D N J A VOJAŠKA 
ŠOLA K O P E N S K E V O J S K E V ZA
G R E B U usposabl ja vojaške tehnike 
za 

strojno usmeritev, elektrotehnič
no, raketno, kemično- tehnološko in 
prometno V s a k a od teh petih us
meritev pa se dele še na smeri mo-
totehnike, oborožitve, te lekomuni
kacije, e lektroenergetske, radijske 
in te lefonsko-te legrafske Kemično-
tehnološka pa na pogon, in zaščita, 
pirotehnika in A B K O . 

L E T A L S K A TEHNIŠKA ŠOLA V 
R A J L O V C U PRI S A R A J E V U pa se 
loči po usmeritvah na: 

strojnotehnično, elektrotehnično, 
e leket ronsko tehnično in te lekomu
nikaci jsko smer. 

MORNARIŠKA TEHNIŠKA S R E D 
NJA VOJAŠKA ŠOLA V SPLITU ima 
tri usmeritve: 

strojno, elektroniško in elektriš-
ko Le ta pa se deli na računalniško, 
radarsko, hidroakust ično - naviga
c i jsko in radioteleprintarsko - s ig
nalno smer. 

Elektriška pa še na arteleri jsko, 
raketno, torpedno, minersko in 
elektr ikarsko smer. 

INTENDANTSKA S R E D N J A V O 
JAŠKA ŠOLA V N O V E M S A D U us
posabl ja absolvente medic inske us
meritve in se po končaneenem šo
lanju zaposle kot referenti sanitetne 
službe v vojaških bolnicah in ambu
lantah. 

SPLOŠNA S R E D N J A VOJAŠKA 
ŠOLA »FRANC ROZMAN-STANE« V 
LJUBLJANI . V to šolo se vpisujejo 
učenci, ki so se odloči l i za enega od 
pokl icev, ki ga opravljajo oficirji -
diplomanti vojaške akademije. Na 
tej šoli si pridobijo znanje, ki je po
trebno za študij na vojaški akademij i 
kopenske vojske v Beogradu. 

L E T A L S K A SPLOŠNA S R E D N J A 
VOJAŠKA ŠOLA »MARŠAL TITO« V 
M O S T A R J U pripravlja učence za 
študij na vojaški letalski akademij i v 
Zadru. O akademijah in osta lem pa v 
naslednji številki. 

Roman Stana 

Delo krajevnih 
konferenc SZDL 

Na majskem posvetu predsedni
kov krajevnih konferenc S Z D L smo 
pregledali poroči la posameznih 
konferenc o njihovem delu v marcu 
in aprilu. 

Tako se je KK S Z D L Vrh nad Rov-
tami ukvarjala s podobnim de lom 
kot svet krajevne skupnost i . V tej 
K S so na višku priprave za asfaltira
nje ceste Pil - Račeva. Potrebno je 
bilo opraviti sk l ic zbora krajanov, 
kjer so se dogovori l i , kako bodo pri
stopil i k delu. Na zboru krajanov so 
podeli l i bronasto priznanje OF slo
venskega naroda tovarišici Kristini 
Mivšek. V marcu so v sodelovanju s 
šolo pripravili proslavo ob dnevu 
žena Enkrat se je sestalo predsed
stvo KK S Z D L in oceni lo delovanje 
delegaci j in delegatov. Na tej seji so 
ugotovili, da se delegati udeležujejo 
sej, pr ipombe pa so imeli na dnevni 
red sej skupščin DPS in SIS in pa na 
prepozno pošil janje gradiv. 

V Hotedršici je imelo Predsed
stvo KK SZDL dve seji - enkrat z 
vodji delegaci j , drugič skupaj s sve
tom K S . 

Organiziral i so proslavo ob 8. 
marcu in s pomoč jo mladinske or
ganizaci je izpeljali obisk po domo
vih za vse starejše žene. Ker imajo v 
Hotedršic i probleme s smetmi in 

raznimi odpadki , (neurejena smetiš
ča) so sklenil i ustanoviti sekc i jo za 
varstvo okolja, ki se bo resno lotila 
tega problema in po iska la najboljše 
rešitve. 

Ena od nalog sekci je je izpeljati 
akci jo »88 dreves za tovariša Tita«. 
Članarina je pobrana po vseh zase l 
kih, v Hotedršici pa nekateri niso 
hoteli plačati članarine (vzrok je 
verjetno v tem, ker se to že dolgo ni 
delalo, saj ne more biti vzrok v višini 
20 din na leto). Imenovan je bil K O 
za prireditve, ki je uspešno pripravil 
in izvedel proslavo ob 27. aprilu in 1. 
maju. Opravl jena je bila tudi javna 
razprava o osnutku zakona o pokoj 
n inskem in inval idskem zavarovanju. 
Ze lo uspešno delujejo vaški odbor i 
po zaselkih, kar se kaže v izredno 
uspelih akcijah, ki se jih lotijo - za 
dnji primer je napeljava telefona. 

Dobro je tudi, da se člani P KK 
S Z D L udeležujejo sej sveta K S . - V 
Hotedršic i imajo še eno dobro na
vado - oglasna deska v krajevni 
skupnost i služi informiranju kraja
nov. Tu se najdejo vabila za skl ic or
ganov krajevne samouprave, za 
skl ic sej D P O in tudi zapisniki sej. Na 
tem mestu je bilo tudi objavljeno, 
kateri krajani še V Lazah je KK 
S Z D L delovala v okviru sveta K S 
Predsedstvo KK S Z D L je imelo na
jveč dela pri ustanavljanju kulturno-
športnega društva, ki bo v kratkem 
sprejelo svoja pravila in pr ičelo z or
ganiziranim delom. 

Predsedstvo KK S Z D L je dalo po
budo za očiščevalno akcijo, ki jo je 
mladinska organizaci ja uspešno iz
peljala. Mladinci bodo tudi pomagal i 
pri pobiranju članarine. Dvakrat so 
imeli sestanek z vodji delegaci j , ki 
so imeli pr ipombe predvsem na pre
pozno pošil janje gradiva in pa na 
vsebino dnevnih redov posameznih 
skupščin. Sodeloval i so pri organizi
ranju proslave ob 8. marcu, 27. apri
lu in 1. maju. 

V Rovtah je bil na zadnji seji pred
sedstva KK SZDL izvoljen izvršni 
odbor predsedstva, ki bo opravljal 
dela in naloge med skl ic i sej. S e k c i 
ja za kmetijstvo je razreševala pro
blem odvoza mleka iz Praprotnega 
brda. Mleko sedaj od tam vozijo, le 
da morajo posameznik i za ta prevoz 
plačati 2 din od litra mleka. K o bodo 
oddal i dovolj mleka, prevoza ne bo 
potrebno več plačevati. V Praprot-
nem brdu je ustanovljen vaški odbor 
SZDL, ravno tako tudi v Podpesku . V 
Podpesku so na 1. seji vaškega od
bora povedali , da imajo največ pro
blemov z urejanjem cest, precej te
žav pa je tudi z informiranjem vaš-
čanov. Predsedstvo je reševalo pro
blemat iko kulturnega društva, ki se 
je na občnem zboru odloči lo za 
novo vodstvo in organiziranost. 
Tako je K U D Rovte - dramska sek
cija, ki jo vodi Zo fka ZAGORIČNIK, 
že organiziralo proslavo ob 27. apri
lu. Na tej proslavi so bila podel jena 
bronasta priznanja OF s lovenskega 
naroda, ki so jih prejeli. Zo fka ZA 
GORIČNIK, Zinka BOLČINA, Štefka 
C IGALE, 0 0 Z S M S Rovte in OŠ 
Rovte. Predsedstvo KK S Z D L je 
dalo pobudo za akci jo »88 dreves 
za tovariša Tita«. Tako so pred OŠ v 
Rovtah ob sodelovanju mladine in 

tinanciranju sveia r\a posadi l i »8° 
vrtnic za tovariša Tita«. Predsedstvo 
je dalo tudi pobudo, da se ustano'1 

Bal inarsko športno društvo. Pripr 8 ' 
ve so v teku. Društvo bo poleg bali' 
nanja vzpodbujalo tudi razvoj drufli" 
športnih aktivnosti v KS . Krajani s« 
zadovol jni s sodelovanjem z 0^ 
SZDL. Glede informiranja je bilo <e' 
čeno, da je predvsem ustno, da P8 

bi bilo dobro uvesti podoben nafii" 
kot v Hotedršici . 

K K S Z D L Nak lo -Loga tec so imel6 

tri seje P K K SZDL. Vse tri seje s° 
bile nesklepčne. Na seje vabijo ti"1 

vodje delegaci j v DPS in SIS. V tel" 
času je bila javna razprava o osnU1' 
ku zakona o invalidsko pokojni"' 
skem zavarovanju. 

Kljub vel ikemu številu osebnih v8' 
bil (čez 400) se je razprave udeležil0 

1 7 občanov in 5 funkcionarjev. Bdef 

od vzrokov za majhno udeležbo l8 

verjetno obravnava iste teme 
OZD. V tem času je bilo 9 zbor"' 
občanov po vaških odbor ih 
kjer so opravili volitve in obravnav 8 

poroč i lo o komunalni p rob lema^ ' 
Tudi v tem primeru je bila udeležb 
krajanov slaba. KK S Z D L Naklo 't 
dala pobudo za skl ic skupščine n* 
ki pa ni bila skupščina - od 37 cl 8 ' 
nov je bilo prisotnih sedem (7). 

Iz K K S Z D L Tabor in Trate še I* 
mo dobili poroč i l o delu K K S Z D l 
tem času, zato bomo o njihovi akti" 
nosti pisali drugič. 

Jakob K 

Z A H V A L A 

Ob pričakovani, vendar težki i*8" 
mojega moža 

F R A N C A B R U S A 
iz H o t e d r š i c e 

se zahvaljujem vsem, ki ste mi s W " . ° 
strani v dneh krize In žalosti . Za iA'. 
ljenje in lajšanje zadnjih ur se * • * r 

ljujem dr. Skvarči , za pomoč v u r a l 1

( | | l 
moči sosedom in prijateljem, zt* 
slovo in govor domačim in sose'"V ( 

gasilcem. Hvala tudi vsem za c * ' ^ 
Žal pa se nI uresničila moževa 
da bi kljub 32-letnemu članstvu v

 ( ( 

zaigrala godba, katero si je tako * % 
Žalujoča žena K«« n 
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Ne kjerkoli čez cesto! 
tužbena samozaščita 

Svet za preventivo in vzgojo v 
C e s tnem prometu izvaja v letošnjem 
'etu od maja naprej akci jo »ZA V A R 
NOST PEŠCEV«. 

Namreč statistični podatki o pro
metnih nezgodah za deset letno ob-
d °b je kažejo, da je pešec najbolj 
ranljiv med žrtvami v ces tnem pro
metu. 

Statistični podatki prometnih nez
god pešcev v SR Slovenij i v obdobju 
1 9 ? 3 - 1 9 8 2 kažejo, da so pešci zelo 
r anljivi udeleženci v ces tnem pro
metu. 

0 Med mrtvimi žrtvami jih je kar 29 
/ o i n 18 % med poškodovanimi. 

Povprečno izgubi na leto življenje 
1 8 5 pešcev in 1880 je huje ali lažje 
Poškodovanih. 

Med vzroki prometnih nezgod je 
n a Prvem mestu nenadno prečkanje 
ceste z 69 %; 11 % se jih zgodi zara-
d ' Prečkanja ceste zunaj označenih 
P'ehodov za pešce in 8 % zaradi 
°ie Pod vplivom alkohola. 
Navedeni statistični pokazatel j i 

a ž e i o , da so pešci med najbolj og-
r°*enimi in najšibkejšimi udeleženci 

Oestnem prometu. 
p | P i obravnavanju vedenja pešcev 

v Prometu je treba upoštevati tako 
* n a c i lnost i vedenja pešcev nasploh, 
k ° t tudi posebnost i najbolj izpostav-
' anih skupin pešcev, to je otrok do 
desetih let tudi posebnost i najbolj 
^Postavljenih skupin pešcev, to je 
° , r ok do desetih let in oseb starej-

l n od 65 let. Pešci običajno kjerkoli 
' * D i r ajo najlažjo, najhitrejšo, najbolj 
u9odno in udobno pot. Pot, ki nima 
V e t J i h sprememb v nagibih, ki ne 
s P f eminja ostro smeri in podobno. 

° t roc i do desetega leta starosti 
težk 
Prom 

0 osvoje zahteve sodobnega 
eta S labo presojajo razdaljo, 

r °s t i , ne razumejo dobro promet-
Pfedpise in dobro ne poznajo 

metn 
Pametne znake Zato mora biti pro 

a vzgoja staršev, predvsem 
*v in tudi šolskih delavcev čim 

i nazorna in se ne sme zožiti bol 

samo na predavanja in poučevanje 
v prometu. Žal pa starši pogosto na
pačno presojajo zmožnost i svojih 
otrok Od njih pričakujejo preveč in 
se tega čestokrat sploh ne zaveda
jo Kadar starši prečkajo ces to sku
paj z o t rokom naj se: 
- zaustavijo pred prečkanjem ceste; 
- opozor i jo otroka, naj se ogleduje 
pred prečkanjem; 
- zagotovi jo, da se otrok zaveda na
log pri prečkanju in pri tem aktivno 
sodelujejo; 
- zagotove, da otrok ne bo zaosta
jal za njimi ali da bi tekli pred njim; 
- izogibajmo se temu, da bi bili na 
cest išču oz i roma na prehodu isto
časno kot vozilo 

Pri ostarel ih se je treba zavedati, 
da l e t i s icer poznajo prometna pra
vila, vendar jim je njihovo zmanjša
nje čutne in gibalne zmožnost i pre
prečujejo, da bi to znanje učinkovi to 
uporabljali. 

Voznik predstavlja za pešca ved
no nevarnost, kadar se skupaj znaj
deta na cest išču Zato mora svoja 
pr ičakovanja in pozornost vedno 
prilagajati danim razmeram, saj peš
ca lahko mimogrede spregleda Žal 
pa vozniki vse prepogoste potrebe 
pešcev sploh ne upoštevajo. 

Do prometnih nezgod navadno 
pride, kadar pešec ali voznik ne sto 
rita enega ali več od naslednjih uk
repov: 
- izbere ustrezen potek gibanja; 
- vidno preišče okol je in se prepriča 
o prisotnosti oz i roma odsotnost i 
drugega; 
- dejansko opazi drugega in njegov 
položaj g lede 'sebe; 
- ocen i dejanje in namere drugega; 
- od loč i se za ustrezno ukrepanje in 
- ustrezno ukrepa, da bi se izognil 
nezgodi 

Zato se č im intenzivneje vkl juči
mo v akci jo »PEŠEC V PROMETU« 

Svet za preventivo in vzgojo 
v ces tnem prometu 

i on jo v 

'"formacija o izgradnji telefonskega 
0 | *režja in informacija o novih 
t e'efonskih priključkih 

Osemdeset »pogumnih« v 
Logaški jami 

. V ćasu od novembra 1982 do ap-
" a 1 9 8 3 je bilo na področju Logat-
a n a obstoječe te lefonsko omrežje 

b/'ključeno 152 novih telefonskih 
k o t n i k o v . 

Naj poudarimo, da je to maksi -
aino število novih telefonskih pri-
l ičkov, ki jih je bilo možno vkl jučit i 

a Proste kapaci tete obsto ječega 
n

 r5*ia. za vse ostale pa je potreb-0 n , l r ež ja , 
^ da počakajo na razširitev oziro-

na izgradnjo novega omrežja. 
I Razširitev obstoječega kot tudi 
r 9 radnja novega te lefonskega om-

Preri S e i e P r i ć e l a 2 5 4 1 9 8 3 i n b 0 

Ž i d o m a trajala do konca mese

ca julija 1983 Do tedaj bo opravljen 
tudi tehnični prevzem omrežja 

Po opravl jenem tehničnem pre
vzemu se bo nadaljevalo vkl jučeva
nje novih telefonskih naročnikov 

P o terminskem planu izvajalca -
monterske ekipe ptt Logatec, je 
predvideno, da se vsa dela, ki spa
dajo k vključevanju novih telefon
skih naročnikov, (še 338 naročni
kov, ki so združevali sredstva za iz
gradnjo te lefonskega omrežja v L o 
gatcu) končajo do konca leta 1983 

Marjan Kop ina 
Direktor T O Z D 

Osemdeset pogumnih 
K o smo v preteklem letu prazno

vali 25- letnico obstoja Jamarskega 
društva smo med drugim tudi do lo
čil i, da bomo seznanjali delovne lju
di, mladino in ostale občane z de
javnostjo jamarjev. Ta akci ja naj bi 
potekala v okviru predavanj v šolah 
in drugih ustanovah ter delovnih or
ganizacijah, organizirali naj bi ja
marsko šolo ter prirejali spuste za 
nejamarje v jame, ki se nahajajo v 
naši občini . Tako smo tudi letos or
ganizirali že 11. tradicionalni spust v 
Logaško jamo, ki se nahaja ob stari 
makadamsk i cest i Logatec-Vrhn i -
ka. 

Že med prvomajskimi prazniki 
smo popravil i poti po jami, prekon-
trolirali varovalne vrvi in lestev in 
pregledali e lektr ično napeljavo v 
jami, tako da bi bila jama za sam 
spust res najbolje pripravljena in za
varovana 

Z og lasom v Delu, obvesti l i na ra
diu, plakati in osebnimi povabil i smo 
skušali privabiti č imveč ljubiteljev 
narave. 

Seveda smo si želeli, da nam ne bi 
zagodlo s labo vreme, saj bi bil ves 
trud zaman. 

V soboto 28 5 1983 smo pri jami 
postavil i tabor za delovno ekipo, 
pritrdili vitel in jamo poskusno elek
t r ično osvetli l i. Prvi obisk jamarjev iz 
D Z R J Kranj, prijateljski pogovor, na
črt i za skupne akci je in jasna noč so 
nam vlili upanje, da bo nedelja lepa 
in da si bo jamo ogledalo čimveč 
ljubiteljev naravnih lepot O b ognju 
smo pozno v noč pospal i in se zbu
dili v lepem majskem jutru S kombi
jem smo se odpeljal i v Logatec, ki je 
bil zavit v meglo, da bi razobesi l i re
zervne plakate, saj so prejšnje ob-
jestneži potrgali, nazaj grede pa 
smo skušali dostop do jame čimbo-
Ije markirati Med tem so vstali tudi 
ostali člani in pripravili vse potrebno 
za prve ob iskovalce 

Ura je bila pol devetih, ko zagle
damo nasmejan obraz najstarejše 
udeleženke letošnjega spusta 65-
letne Zvonimire iz Ljubljane, ki si je 
že v ponedeljek izrezala oglas v 
Delu, da ne bi pozabi la priti v Loga 
tec Pr ipnemo jo v plezalni sedež in 
prsno zanko ter z vit lom spust imo v 
30 m g loboko brezno Tu že čakajo 
jamarji, ki bodo vodil i ob iskova lce 
po 200 m dolgem lepo zakopanem 
rovu Zvonimir i sledijo tudi ostali in 
počasi se je bližala 11 ura. 

Tedaj pride, že stalni udeleženec 
spustov, 108 kg težak Pavle. Skora j 
smo prepričani, da bo to najtežji ob
iskovalec in pravi atest jek len ice na 
vitlu. Ravno, ko je bilo konec opo l 
danske nevihte, se je »šlep ekipa« 
oddahnila, ker je potegni la iz jame 
najtežjega. 

V e s čas spusta smo bili pr iča 
mnogim smešnim situacijam, tako 
ob navezovanju ali pa na koncu, ko 
je bil vsaj ob iskova lec po že ustalje
ni praksi krščen. Do 5. ure popoldne 
smo v jamo spustili in seveda iz nje 
potegnil i 80 obiskovalcev, kar je do 
sedaj tudi rekordno število. Vsak 
udeležene spusta je dobil sk romno 
priznanje v obliki diplome, s katero 
smo skupal i pohvaliti njegov pogum 
Tudi stara itali janska čelada, ki je 
bila namenjena prostovol jnim pri
spevkom, se je kar lepo polni la. Ve 
seli obrazi udeležencev spusta in 
besede: »Pridemo tudi naslednje 
leto«, so nam nadaljnja vzpodbuda 
in zahvala. 

Jamarji se tudi zahvaljujemo 
vsem ob iskova lcem, D O Gradnik, 
oddelku za LO in ostal im, ki so ka-
krkol i pomagal i pri izvedbi tradicio
nalnega spusta. 

Na svidenje maja 1984! 
Drago 

Z A H V A L A 

Ob smrti naše drage žene, mame In 
stare mame 

ANICE I S T E N I Č - P E T R O V -
C O V E 

se Iskreno zahvaljujemo vsem sorod
nikom, prijateljem in znancem za izra
žena sožalja, darovano cvetje In ven
ce. 
Hvala vsem, ki ste jo pospremili v tako 
velikem številu na njeni zadnji poti v 
prerani grob, hvala predstavniku kra
jevne skupnosti tov. Dolarju za poslo
vilne besede pri odprtem grobu, pev
cem za zapete žalost lnke In duhovni
ku za opravljeni obred. 
Hvala vsem, ki ste nam kakorkoli po
magali! 

Petrovcovi 



S taborniki v naravo l e e O 

S taborniki v naravi 

Kam? Seveda na morje, v planine, 
skozi gozd in po r e k i . . . V Logatcu 
imamo taborniški odred »BORIS 
KIDRIČ«, ki je temeljito začel z de
lom. 
Taborniške vrste so odprte vsem: 
vajencem, di jakom, pionirjem in štu
dentom, dekletom in delavcem, 
vsem, ki ljubijo naravo in njene lepo
te, ki imajo veselje do izletov in po
hodov, ki spoštujejo svojo socia l is
t ično domovino in njeno slavno pre
teklost. Treba je prinesti le še malo 
dobre volje pa si že zadost i l najvaž
nejšim pogojem za sprejem v to or
ganizaci jo. Vprašuješ, če nisi pre
star ali premlad za vstop med tabor
nike? Nikakor! Pri nas je lahko član 
od c ic ibana pa do sedeminsedem-
desetletnika. Kje se lahko prijaviš? 
To je za zdaj najvažnejše Logaški 
taborniki imamo svojega vodjo na 
osnovni šoli 8. talcev in na osnovni 
šoli Edvarda Kardel ja. Tu boš zahte
val od vodje prijavnico, s katero boš 
obvesti l taborniški odred v svojem 
kraju, da bi rad postal tabornik. Pr i 
javnico boš poslal na taborniški od
red ali pa oddal vodji na omenjenih 
osnovnih šolah Tako bo zadeva 
urejena. Če imaš prijatelje, ki bi tudi 
radi postali taborniki, pa še te pova
bi. Torej zares preprosto! 

K A J PA DOLŽNOSTI? 

No, saj jih ni vel iko in tako samou
mevne so, da ti ne bodo delale pre
glavic. Razumlj ivo, članarina mora 
biti, ki pa je tako malenkostna in 
simbolična. Treba se je ravnati po 
našem statutu, razen tega boš videl, 
da se ne da iti na taborjenje samo s 
šo torom pod pazduho - treba ga je 
znati postaviti, zakuriti ogenj in sku
hati večerjo! To se pravi pa že tudi 
nekaj znati Zato boš moral obvla
dati nekaj taborniških spretnosti, ki 
so zelo zanimive za mladega tabor
nika. 

Zdaj smo z dolžnostmi opravil i in 
lahko pog ledamo P R A V I C E ČLA
NOV Sode lova l boš lahko na vseh 
sestankih, taborih in akcijah, pa če 
bodo še tako privlačne, zanimive in 
skrivnostne Obleke l boš lahko tudi 
taborniški kroj z vsemi oznakami, ki 
ti pripadajo Uporabl jal boš lahko 
vsa naša sredstva in užival ugod
nosti na železnici, avtobusih in lad
jah Sode lova l boš lahko tudi pri or
ganizaci jskem delu in bil izvoljen v 
katerikol i organ odreda in zveze. 

Z A T O NE ODLAŠAJ! IZPOLNI 
P R IGL A S NICO IN VSTOPI V NAŠE 
V R S T E ! 

NAŠEL BOŠ D O B R E TOVARIŠE, 
KORISTNE IZKUŠNJE ZA ŽIVLJE
NJE IN D O V O L J R A Z V E D R I L A ! 

Čanžek 

Kegljanje v Logatcu 

Kegl jaško društvo deluje že od 
leta 1975 kot rekreaci jski šport. Ker 
v Logatcu ni kegljišča, smo se od lo
čili, da treniramo na keglj išču Man-
tova na Vrhniki. V eni izmed sezon 
smo imeli organiziran trening v Cer 
knici, vendar smo to varianto opus
tili zaradi odročnost i . 

Društvo ima 30 članov, ki kegljajo 
za rekreaci jo oz. trenirajo za tekmo
vanja med društvi. 

Ko t vsa društva dobimo tudi mi 
nekaj sredstev od TTKS Logatec 
Ker pa nam to ni zadoščalo, nam je 
večkrat denarno pomagal KLI Loga 
tec in enkrat Valkarton. Že od vsega 
začetka smo uvedli članarino, ki 

nam je reševala situacijo na koncu 
sezone Ta članarina je samo priho
dek društvu, vendar s tem nimamo 
člani nobenega popusta na kegljiš
čih v Slovenij i , tako kot to velja za 
društva oz. klube v nekaterih drugih 
panogah. Povedat i je treba tudi to, 
da se vsi člani vozijo na treninge na 
Vrhniko na svoje stroške, vse po
trebne funkcije opravljajo člani 
brezplačno, prav tako si nabavljajo 
člani vso športno opremo sami, 
tako da tudi vse to bremeni vsakega 
tekmovalca. Kljub temu smo težave 
vsa leta uspešno reševali in upamo, 
da nam bo to uspevalo še naprej. 

Že v samem začetku delovanja 
smo ugotovili, da imamo nekaj čla
nov in članic, ki bi z vztrajnim trenin
gom lahko dosegal i tudi uspehe iz
ven društva. Zato smo se odloči l i , 
da se vkl jučimo v območno kegljaš
ko skupnost Notranjske, kjer je žen
ska ekipa že prvič dosegla prvo 
mesto in se uvrstila v polf inale re
publiške lige. Kaj več niti nismo pri
čakoval i . Že v naslednjem letu pa je 
po leg ekipe dosegel prvo mesto 
ženski par in prvo in drugo mesto 
posamezno. 

Sodeloval i smo na raznih turnirjih 
in dosegal i zelo vidna mesta posa

mezno tako pri ženskah kot pri 
moških. 

V letu 1981 nam je kegljaški klub 
Ajdovščina ponudil, da bi tekmoval i 
v pr imorsko-notranjski rekreaci jski 
ligi. Ponudbo smo sprejeli in tako že 
tretje leto tekmujemo v tej skupini. 

V lanski sezoni je dosegel ženski 
par Adamič-Drašler prvo mesto 
Notranjske, na republ iškem prvenst
vu četr to mesto v Slovenij i in na dr
žavnem prvenstvu osemn6jsto mes
to. 

V letošnji sezoni je ta par dosegel 
drugo mesto na Notranjskem in se 
ponovno uvrstil v republiško tekmo
vanje parov. Na odl ično tretje mesto 
pa se je uvrstil par Korenč-Magl ica 

V tekmovanju posamezn ic je bilo 
doseženo drugo, tretje, peto, sedmo 
in osmo mesto Z drugim mestom 
Drašlerjeve je pridobljena pravica 
nastopa v polfinalu republiškega 
tekmovanja. 

Tudi pri kegljačih so se uvrstitve 
kljub močni konkurenci Notranjske 
izboljšale. Tako je moški par Ve-
be r -Lampe dosegel peto mesto, 
Podobn i k -Knaus enajsto in Gost i -
ša-Hren dvanajsto mesto. V tekmo
vanju posameznikov se je Veber z 

Polde Petkovšek 

Debel ih sedem križev si je že na
ložil na pleča najstarejši gost inec v 
logaški občini, Po lde Petkovšek iz 
Cest . Še veder in krepak možak 
burne in sl ikovite preteklost i se po 
mnogih letih umika v pokoj in pred
aja delo svojemu sinu Mirku. Nekaj 
utrinkov iz njegovega življenja in 
dela smo skušali razkriti v pogovoru 
z njim. 

»Gostilno v Cestah ste odprli že 
pred drugo svetovno vojno?« 

»Štiri leta pred začetkom vojne 
sem se odloči l za to. Bilo je vabljivo 
za tedanji čas pa tudi tradici ja je 
tako narekovala. Moj brat je tedaj 
postavi l novo poslopje z gosti lno v 
Zajelah« 

»Vojna vas ni obšla?« 
»Po napadu Logaške čete na Ita

lijane so bile Ces te požgane 11. ju
nija 1942, med njimi tudi naša hiša, v 
kateri sem nekaj dni prej končal ob
novitvena dela. Dva m e s e c a kasne
je sem bil aretiran, ker nisem hotel v 
roke prijeti sovražnega orožja in ker 
je bila znana moja povezava s parti
zani. Šestinšestdeset dni sem bil za
prt v Logatcu kot talec, potem tran
sportiran v taborišče Gonars. Po ita
lijanski kapitulacij i sem se vrnil do
mov« 

»Po vojni ste nadaljevali z gos
tinstvom?« 

»Obnovil sem hišo. Dve leti sem 
kot »furman« spravljal les in ga pre
važal v Logatec. Delo s konji me je 
vedno veseli lo. Včasih sem imel za-

deset im mestom uvrstil v finale, ti 
bo jeseni. 

Na turnirju kegljaškega klub« 
»Tenkist« iz Vrhnike v počastitev 
praznika republike »29. novembra« 
je dosegla odl ično 2 mesto naša 
tekmovalka Iva Magl ica (438 pod
rtih kegljev) v zelo hudi konkurenci 
44 članic gorenjske, ljubljanske, 
notranje in pr imorske regijee. 

Na turnirju »8 marec« v Ajdovšči
ni sta v ženski konkurenci 103 tek
movalk dosegl i Drašlerjeva deveto 
in Magl ica šestnajsto mesto. 

Tekmovalna sezona 82 /83 se je v 
mesecu maju zaključila in so do ju
nija samo tretningi, razen republiš
kega tekmovanja ženskih parov 
junija v Ljubljani. 

Kegljaško društvo bo tudi nosilec 
tekmovanj v kegljanju S O Z D - a SLO-
VENIJALES , katere organizator je 
DO KLI Logatec. 

Do nove sezone, ki se pr ične sep
tembra, ne bo aktivnosti. Izvedena 
bodo tudi nekatera popravi la keg
ljišča. 

Vse, ki želijo sodelovat i v kegljaš' 
kem društvu, vabimo septembra na 
keglj išče Mantova na Vrhniki. 

Kegljaško društvo 

pravlj ivčka, večkrat je šlo zelo hitro 
Dvajset minut iz Hotedršice v Ceste! 
S pomočjo Kmet i jske zadruge Trate 
sem tudi vodil gosti lno, dokler ni
sem 1948. leta spet postal samos
tojni obr tn ik« 

»Vaša gostilna je bila, in spe 1 

postaja, zanimiva izletniška točk* 
Logačanov. So bili izletniki vaši 
najpogostejši gostje?« 

»Ne. Kot povsod se tudi pri nas 
ustavljajo stalni gostje. Še pred ne
kaj leti smo imeli tudi ohceti , bale. 
p lese ob praznikih. Tedaj je imela 
žena Mici polne roke dela, godci p a 

dosti sape!« 
»Obdelujete tudi kmetijo. Dela 

torej na pretek. Pa imate vend^ 
kakšno razvedrilo, nagnjenje?" 

»Zelo rad sem smučal. Še p re j , ' 
Hotedršici . Ogreval sem se za m°\ 
torje. Ze lo me privlačijo smučarsK' 
skok i in poleti pa motocik l is t iče 8 

dirke. Tudi letos bom, kot že velik0, 
let, na Grobniku, ko bodo tekmoval' 
motorist i z vsega sveta. Obiskova 
sem dirke avtomobi lov formule '' 
Mnogo sem kolesari l , ko sem še na' 
kupoval živino, dost i sveta prehO' 
d i l« 

»Vaša gostilna je znana po sala
mah. Lahko pričakujemo, da 
tudi poslej tako?« 

»Upam, da bo tako in še bolje 
lim, da se ime gosti lne ohrani in " 
se ponudba ne siromasi. Č e p r a 

časi temu niso naklonjeni« 
Še za eno skrivnost smo zvede 

skorja suhega kruha premaga žej 0 ' 
Velja poskusit i ! 

Zaželimo krčmarju še mnofl 
zdravih let, oddiha po dolgolete' 
življenjskih naporih in prizadevanj 1 ' 
ki niso bila zgrešena. Pa da se v nj e ' 
govi gostilni še srečamo in rečem" 
besedo, dve o življenju, ki teče 1,1 

nas zori, za nami pa pušča traje6 

sledi dobrega in trdnega. 

Janez Gos tiS* 



KOVICE 

Ob 10-letnici Planinskega društva 
Logatec 

°eset let obstoja Planinskega 
čustva Logatec je kratka doba. Us-
'*>0W/eno je bilo 19. 6. 1973. V prvi 
^Pravni odbor so bili izvoljeni: Ivan 
Canzek kot ustanovni predsednik, 
s'edi/'o Darko Jerina, Janez Nagode, 
s'aw<o Kavčič, Leskovec Slavko, 
^aček Jana, Urbas Janez, 

°eset let obstoja Planinskega 
čustva Logatec je kratka doba. Us-
^novljeno je bilo 19. 6. 1973. V prvi 
^Pravni odbor so bili izvoljeni: Ivan 
* a r i i e k kot ustanovni predsednik, 
s , e d/ ;o Darko Jer/na, J a n e z Nagode, 
s,aW<o Kavčič, Jana Leskovec, Ja-
° e z Maček, Franc Urbas, Marinka 
Cernpre Pavle Mihevc, Janez Jeri-

m Franc Brus. V nadzorni odbor 
"'uštva pa: Viktor Šen, Tomo Uršič 

Janez Jerina. Nekateri od teh 
n f s o več ak tivni. 

Če pogledamo nazaj, lahko pre
idimo, kako težko, obenem pa 
, | J d/ uspešno delo je bilo opravljeno 
v 'en desetih letih. Ugotovimo lah-
J 0 ' da ima Planinsko društvo Loga-

e c Pot rebno osnovo za razvoj. Od 
£ 8 s vseh pa je odvisno, kako in v 
*°" lc/ meri bomo lahko delo tudi iz
vršili. 

. Morda bi na kratko poudarili na-
lDorr>embnejše dosežke. Tako velja 
0rr>eniti, da smo neprestano skrbeli 
*a 
^tno 

Povečanje števila članov, za na-
in sistematično gojenje izlet-

va, da bi tako vsestransko spoz-
J»V«J/ bližnji in oddaljeni gorski 
S v e ' . za prosvetljevanje planincev z 
r**r)imi predavanji in tečaji, za ure-
" e v notranjske planinske poti in 

°9aike planinske poti in markira-
? ' e ter vzdrževanje planinskih poti 
'n. Markiranje ter vzdrževanje pla-
n'n$kih poti našega območja. Naj 
s e d e m o številčni prikaz ustvarje
na dela v tem obdobju. 

p ' an /nsko društvo je v desetih le-
zabeležilo izreden porast član-

, v a , tako, da ima danes 423 članov, 
° d . t e ° a 110 mladincev in 112 pio-
pieV Omenimo naj, da je imelo 

Br>insko društvo Logatec ob na-
,a/"<u le 48 članov. 
Društvo goji še naslednje dejav

ni: vzgoja planincev s posamez
en 

i^marjali nismo izletništva. Do 

6 "odn 
đ a n e s je b/7o organizirano 109 
, dnevnih izletov in 15 daljših tur 

4'pe. Poudariti moramo, da so 
Planinci opravili poleg organi-

."znih izletov še 2919 individualnih 
etov. Goy')7/ smo tudi tradicije 

teh S P°hodi po partizanskih po-
Dodelali in markirali smo 250 

^ Planinskih poti. Notranjska pla-
v ^ k a Pot leta 1977 je zahtevala 

'^o truda. Z a omenjeno pot so 
S (

a r " r i c i priSpevaii Več kot 500 pro-
, 0 v , ° ' /n ih ur in prostega časa. Od 
e ta 1n-»~ 

>*Mco 

'978, ko je bila pot odprta, pa 
danes, je to pot prehodilo že 

230 planincev. 
p. e , a 1974 je bila organizirana 
JZBlr>a sekcija. Od takrat so naši 

*Zalci-alpinisti pokazali dobre re-
, "ate. Danes je to odsek, ki zdru-
v ' e 1 2 alpinistov, ki so aktivni tudi 

r u * t vu , posebno v mladinski sek

ciji. V plezalnih šolah so si pridobili 
osnovno znanje v plezalni tehniki in 
s tem pobudo za nadaljnje delo v 
alpinističnem odseku. V našem jubi
lejnem obdobju so izurjeni alpinisti 
opravili 390 lažjih in težjih vzponov. 

Naše društvo je že pred nekaj leti 
začelo gojiti željo, da ustanovi mla
dinski odsek - sekcijo. Začelo se je 
v šoli. Težave, s katerimi se je društ
vo sporpijeio, so bile vse prej kot 
vzpodbudne. Pri tem je potrebno 
poudariti, da je logaška mladina in
tenzivno obremenjena z raznimi 
drugimi športnimi panogami, da je 
bilo za planinstvo premalo časa. S 
predavanji domačih in tujih pred
avateljev in z organiziranjem izletov 
je mladinska sekcija zaživela in po
stala zelo aktivna. V Planinskem 
društvu Logatec je včlanjenih sko
raj polovica mlajših od 27 let. Ti up
ravičeno in s ponosom lahko pre
pevajo: »Lepo je v naši domovini 
biti mlad«. Druga polovica pa z nji
mi vred lahko nič manj zadovoljno 
reče: »Lepo je biti tudi Planinec -
pa čeprav star!« 

Ugotavljamo, da se je društvo or
ganizacijsko utrdilo in okrepilo in s 
pravilnimi prijemi povezovalo svoje 
članstvo, z družbenopolitičnimi or
ganizacijami pa našlo pravilno poli
tično sodelovanje. V tej zvezi po
udarjamo, da je Socialistična zveza, 
kateri član je tudi naše društvo, po
kazala polno razumevanje za delo, 
razvoj in uspeh planinstva. Za vest
no planinsko in politično delovanje 
je OK SZDL društvu podelilo srebr
ni znak OF. Tudi naše društvo je 
včlanjeno v SZDL, v kateri tudi pla
ninstvo opravlja svoje lepo in ple
menito poslanstvo, ko našemu de
lovnemu človeku posreduje celo 
vrsto vrednot, ki krepijo telo in 
duha. Individualni in prostovoljni na
čin dela ustvarja podlago za potre
be obrambe. Vsak naš planinec ima 
privzgojene mnoge telesne in du
hovne lastnosti, ki jih terjamo od 
pripadnikov oboroženih sil. 

Planinstvo ne pozna ozke zapr
tosti v krajevni organizaciji. Dejav
nost sama sili k širini, menjavi ciljev, 
zato so izleti, odprave in druge pla
ninske prireditve nekaj normalnega. 
Sklepajo se bratstva med društvi. 
Udeleženci teh akcij spoznavajo 
širšo domovino in njene posebnosti. 
Lahko trdimo, da so prav planinci 
tisti, ki najbolj poznajo vse skrite 
kotičke svoje ožje in širše domovi
ne. Krajevne organizacije splošnega 
ljudskega odpora in civilne zaščite 
lahko kadrujejo v planinski organi
zaciji in pridobe telesno, fizične us
posobljene kadre. Danes je planin
stvo vse bolj družbeno pomembno, 
kar je povsem utemeljeno. Z njim 
hočemo pri sodobnem človeku oh
raniti določene lastnosti, ki jih v ur
baniziranem okolju izgublja, so pa 
nujno potrebne za njegov normalni 
razvoj. Med temi je pomembna 
predvsem hoja, telesno gibanje, ki 
je za zdravje nujno potrebno. Prav 
zaradi tega posveča planinstvo da
nes posebno skrb tudi varstvu na
ravnega okolja. 

Gorska reševalna akcija pri Pogačnikovem domu 

Zimski obisk Razorja 

Smučarski pohod na Prehodavce 

Ob zaključku lahko ugotovimo, 
da je naše planinstvo v desetletnem 
obdobju storilo precejšen korak 
naprej v svoji kvaliteti in kvantiteti. 
Zasluga ne gre le posameznikom, 

temveč predvsem naši socialistični 
družbeni ureditvi, v kateri so vsi po
goji za čim večji in smotrnejši razvoj 
planinstva in alpinizma. 

Č.J. 



Kurirčkova torbica na 
naši šoli 

V torek, 5. aprila, smo prejeli 
kurirčkovo torbico, ki se je tudi 
letos ustavila na naši šoli. V naši 
občini se je dolgo mudila, saj je 
obiskala skoraj vse kraje v ob
čini. 

Na šoli smo pripravili spre
jem, v katerem so nastopali 
pevci in recitatorji. Povabili smo 
tudi nekaj častnih gostov. Bili so 
predvsem iz vrst ZZB in drugih 
družbenopolitičnih organizacij. 
Program je še posebej lepo po
pestril tovariš Jože Simšič-Je-
len, ki je imel tudi govor takoj 
na začetku, ter tovariš Herbst -
kurir Pavle, ki nam je na duhovit 
način prikazal vesele strani 
NOB. Ko je povedal vse humo
reske, smo mu tako navdušeno 
ploskali, da se je vrnil pred mik
rofon in nam povedal resnično 
zgodbo o konju Marku, ki mu je 
rešil življenje. 

Za njim je Karmen Rupnik po
vedala pesmico, ki jo je sama 
napisala. 

Potem so kurirji prinesli torbi
co, ki jo je prevzel predsednik 
KO ZZB Naklo tovariš Jože Po-
vše. S tem smo tudi sprejem za
ključili. 

Naslednji dan so naši kurirji 
prenesli torbico na Štampetov 
most in naprej do kurirske po
stojanke TV-17 in jo predali vr
hniškim kurirjem. 

Pionirski odred je na priredit
vi sprejel predlog, ki ga bomo 
posredovali republiški in občin
ski organizaciji ZZB in DPM, da 
se uvedejo kurirske igre. Prila
gamo našo zamisel in želimo, da 
nas podprejo tudi drugi odredi 
ter organizacije. 

Primož Tollazzi, z. c 
OŠ »8 talcev« Logatec 

Kurirji so dobro opravili 
svojo nalogo 

S kurirčkovo torbico obuja
mo spomine na žalostne dni v 
vojni in na težko delo naših ku
rirjev. 

V torek, 5. 4. 1983, smo jo 
prejeli od učencev iz Laz. Kurirji 
smo se zjutraj zbrali pred šolo. 
Razdeljeni smo bili v pet skupin. 
Odšli smo proti Lazam in se raz
vrstili. Tovariša Podjed in Šmuc 
sta nas odpeljala na Vrh Hrva
tov, kjer naj bi prejeli ob devetih 
torbico. Učenci iz Laz so nas že 
čakali. Povedali smo geslo. Za
želeli so nam še srečno pot in 
nam dali torbico. Odšli smo. 

Bali smo se, da bomo padli v 
zasedo. Hodili smo previdno. 
Srečno smo prinesli torbico do 
prve javke. Predala sem jo in 
povedala geslo. Vsi smo odšli s 
to skupino naprej. 

Kmalu smo torbico prenesli 
do naslednje javke. Tudi to sku
pino smo spremljali, vendar smo 
takrat padli v zasedo. Hitro smo 
se umaknili v dolino in ubežati 
zasledovalcem. Tako smo torbi
co prinesli do zadnje skupine. 
Toda spet nas je čakala zaseda, 
čeprav smo bili previdni. Tudi 
tokrat smo ušli. 

Prišli smo do šole, kjer je bila 
proslava. Zadnja skupina je tor
bico predala tovarišu Povšetu. 
Sledil je kulturni program, nato 
pa je nastopil partizanski kurir 
Pavle. Povedal nam je nekaj 
zbadljivih pesmic o Hitlerju in 
dogodkih v partizanih. Poslovil 
se je od nas, mi pa smo mu ve
selo zaploskali. Proslava se je 
kmalu končala. 

Kurirčkova torbica je preno
čila na našo šoli, naslednji dan 
pa so jo kurirji zadnje skupine 
odnesli na TV-17, kjer so jo pre
vzeli učenci z Vrhnike. 

Nataša Sede j, 7. c 
OŠ »8 talcev« Logatec 

Spominski pohod na Porezen 

Nedelja 27. marca v zgodnjih 
jutranjih urah. Iz Cerknega, Sel
ške doline, Podbrda in Otavnika 
so se proti Poreznu vile nepreg
ledne kolone pohodnikov, ki jim 
je bil edini cilj, da pridejo na vrh 
Porezna in se tako poklonijo 
spominu 145. padlim borcem. 

Letošnji že tradicionalni zim
ski pohod je bil enkraten. Na 
vseh dosedanjih smo se udele
ženci nemalokrat dobesedno 
bili z naravo, letos pa je lep 
spomladdanski dan pričaral 
pravo planinsko ozračje. Na
tančnega števila udeležencev 
ne moremo zapisati, povsod jih 
je bilo polno, pri spomeniku, pri 

koči in na pobočjih Porezna. 
Mnogo je bilo takšnih, ki so se 
prvič spapadlis 1632 m visokim 
višacem. 

Pohoda smo se udeležili šte
vilni planinci, nekdanji borci, 
mladina, pripadniki teritorialne 
obrambe in milice, ki so s čast
no salvo počastili spomin na 
padle. Vse priznanje organiza
torjem pohoda, kajti ta pohod je 
postal množična politična mani
festacija in zgled negovanja tra
dicij NOB. 

Tudi drugo leto ne bomo za
mudili tega enkratnega pohoda. 

Borut Gostiša 
MPE Logatec 

BILI SO HUDI ČASI 

Bili so hudi časi, 
ko bila je vojna. 

Sovražnik jih je: 
tepel, mučil in streljal, 
a izdali niso ničesar. 

Dali so življenja 
za nas, mlade. 

Če bi nenadoma sovražnik 
vdrl v našo domovino, 
bi mi branili domovino, 
kakor so jo naši bratje, 
naši možje, 
naši partizani. 

Mira Kermavner 
dopisni krožek 

MOJA MAMICA 
Mamica je kot zvonček pomla
di, 
zjutraj me mamica moja 
prijazno predrami. 
Za nas otroke ves dan dela, 
zvečer pred spanjem 
me še enkrat ljubeče pogleda. 

Katarina Sajovec, 
dopisniški krožek 

Planinski izlet na Grma
do 

Zgodnja pomad je prelepa, 
da bi jo opazovali samo iz sobe. 
Mladi planinci OŠ Edvarda Kar
delja smo bili obveščeni za izlet 
na Grmado. 

Bila je jasna in mrzla sobota 
16. aprila. Zbrali smo se ob 7. uri. 
Odpeljali smo se za avtobusom 
skupaj s planinci iz OŠ 8. talcev 
do Viča, kjer smo zavili proti 
Polhograjskemu hribovju. Vsi 
radovedni smo gledali, kje je 
Grmada. Kmalu smo se ustavili 
in izstopili. S prožnimi in lahkimi 
koraki smo urno krenili po poti 
navzgor. Ves čas so nas vzpod
bujale tovarišice. Nekajkrat 
smo se celo ustavili za kratek 
oddih. Povzpeli smo se na Gr
mado 867 m visoko vsi srečni, 
ker smo dobili še en žig za 
športno značko. Škoda le, da 
nam ni bilo naklonjeno vreme in 
nismo imeli lepega razgleda na 
vse sončne strani. Vrnili smo se 
v dolino, kjer smo se okrepčali. 
Urno smo vstopili v avtobus, ki 
nas je srečno pripeljal v Loga
tec. Razšli smo seveselo brez 
znamenj utrujenosti in z željo, 
da se kmalu spet vidimo na novi 
vzpetini. 

Nives Kovač 
4. a razred 

OŠ Edvarda Kardelja 
Logatec 

Nova pobuda logaških 
pionirjev 

Ob 20-letnici kurirčkove tor
be, ki je vnesla med slovenske 
pionirje v vseh krajih in šolanj 
živo ohranjanje tradicij parV-
zanskih kurirjev, predlagam0' 
da se v naslednjem letu razpis' 
jo »Kurirčkove igre«, ki bi vse
bovale mnoge sestavine kurd
skih nalog, zvijač, obvladovanje 
ovir, itd, kot so jih morali med 
NOB premagati partizanski ku
rirji. 

Menimo, da bi bila naša pobu
da sprejemljiva toliko bolj, Kef 

naši starejši vrstniki že tekmu
jejo v veščinah splošnega lju°' 
skega odpora in družbene sa
mozaščite ter prve pomoči. 

Pričakujemo odziv. 
Za domovino - po Titovi po" 

naprej! 
PO Osnovne šole »8 ra/ceV 

Logatec 

Ogledali smo si tovarno 
KLI 

V šoli smo obravnavali snov " 
naši občini Logatec. Na začeta 
smo spoznali našo največjo tovarn1 

KLI. Odšli smo si jo ogledat. J 
V tovarni je zaposlenih tiso0 

dvesto delavcev. Na delo se votf 
iz okoliških krajev. Delavci izdeluj* 
jo različne izdelke iz bukovega i" 
jelovega lesa. Vse te izdelke izvale-
jo na vzhodna in zahodna tržišč*' 

Opazovala sem njihovo 
tež*° 

delo. Posebno so se ml smilile žen& 

ki so morale delati v strašnem r0' 
potu. Zdelo se mi je, da imajo na
jtežje delo v obratu drobnega 
stavbnega pohištva. 

Mislim, da bi moralo biti n/'/hoV 
delo dobro nagrajeno. 

Videla sem, da imajo delavci ve
liko strojev, ki so jim v veliko P0' 
moč pri delu. 

Tanja Žigon 3 Jj 
Dopisniški krože* 

OŠ Edvarda Karljedalj, Logate 

UGANKE 
Vsako leto prinori, 
se čez mesto zapodi, , 
In nazadnje še zgori. (P"s' 

Beli kristalčki padajo z neb& 
med potjo se stopijo in osušil0' 

(anm 
Jani *<* 

dopisniški kroŽ* 

Pod skalo živi in vsak se ga b4 
(gaoi 

V brlogu spi, človek pa zbei'.. 
(medve6' 

Kdo je stric v beli halji, 
vsako leto pride in Triglav P°. 
krije. (snw 
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K U L T U R N A K R O N I K A 

OKTET PRVIČ V IDRIJI. - V počastitev dneva mladosti je mladi-
n a iz Idrije organizirala 27. maja koncert v dvorani osnovne šole. 
pevski večer sta obl ikovala tamkajšnji ženski zbor »Kolektor«, ki je 
° dPel po lov ico koncer tnega sporeda, drugo polov ico pa Logaški 
° k tet. Za to priložnost je oktet odbral iz svojega obsežnega reper
toarja pesmi po načelu za vsakogar nekaj: od Gal lusa prek Foer-
s , e r J a , Ipavca, Simoniti ja, do slovenskih narodnih. - Bilo je to sploh 
^ r v o prepevanje logaške osmer ice v Idriji. Poslušalci, resda ne pre-
5 t evi lni , so izkazovali zadovoljstvo; dolgi aplavzi, ki so zahtevali do-
J*atke, pa so izpričevali vzpodbudno in navdušujoče priznanje okte-
, 0 v e m u nastopu. 

Poloma skupina KUD »Punat« je navdušila s svojim slikovitim nasto-
° m - (Foto: Tršar) 

9 

REVIJA PEVSKIH ZBOROV. - Zveza kulturnih organizacij Loga
tec je tudi letos organizirala revija pevskih zborov logaške občine. 
Zaradi dobršne razvejanosti - množičnosti - se je letos organizator 
odloči l izvesti prireditev v dveh delih in tudi časovno in krajevno lo
čeno. Tako so se šolski zbori predstavili v petek, 27. maja zvečer v 
Narodnem domu, »starejši« zbori pa naslednjega večera v kultur
nem domu Tabor. 

Med šolskimi zbori je pelo zborov, vodili pa so jih 3 zborovodje: 
Darja Seliškar se je predstavi la z otroškim zborom iz Hotedršice, 
Jernej Jeršinovič pa kar s štirimi zbori (kar se je zdelo nekol iko na
porno): z otroškim zborom iz Laz, z mlajšim otroškim zborom, z ot
roškim in mladinskim zborom osnovne šole »8 talcev«; Zdravko No
vak je nastopil z otroškim in mladinskim zborom osnovne šole »Ed
vard Kardelj«. Zbor i so tako pokazal i svoje letne dosežke, pri čemer 
sta po programski in izvedbeni tehtnosti najdlje segla oba zbora os
novne šole »Edvarda Kardelja«. 

V revi jskem delu za odrasle pevce se je prav tako predstavilo 
sedmero zborov. Najprej je nastopil Ženski nonet aktiva kmečkih 
žena iz Rovt. Vse bolj uglajeno petje izpričuje dobršno mero okusa 
pevk in njihovega pr izadevnega vodje Jakoba Kokal ja. 

Hotedršica se je predstavila kar z dvema zboroma: moškim in 
mešanim. Brez dvoma je odločitev marlj ivega zborovodje Matija Lo
garja, da razvija petje v mešanem zboru pravšnja, posebno še spričo 
zaznavnega upadanja volje za tehtnejše delo v moških vrstah. Me
šani zbor pa je pokazal pravšnjo pevsko naravnanost. 

Logaški oktet je z nastopom potrdil svoj način prepevanja. 
Pevsko društvo Tabor je z mešanim zborom pod vodstvom And

reja Logarja ponovno potrdilo resno voljo do dela; zvok zbora se 
razvija in tudi plemeniti. Enoletno delo zbora ni dolgo, je pa bogato: 
obogatelo je pevska prizadevanja v Logatcu. 

Zborovodja Primož Sark je popeljal na oder dokaj številen zbor, 
ki se je dopadlj ivo predstavil. Discipl ina v zboru je dosegla tudi bolj
šo zvočno odmevnost. Uskladitev tenorskega in basovskega dela je 
bila občutna, vendar še potrebna nadaljnjih naprezanj. 

Revijo je končal Dekliški pevski zbor D M G pod vodstvom Zdravka 
Novaka. Števi lčno nekol iko okleščeni zbor ni zapel nič slabše, kot 
smo ga vajeni, morda je polnost zvoka mestoma zapešala. Vendar 
ob vsem je bila kakovost petja nedvojbena, Kodalveva Ave Maria pa 
je gotovo sodi la po programski in izvedbeni plati v sam vrh revije. 

In za konec: revija je bila uspešna glede množičnosti, glede novih 
zborov in glede kakovostnih teženj navzgor. 

MAŠ 

* 2 GLASBO IN PLESOM V MAJU«. - Večer folklornih plesov, 
^be in petja sta 20. maja 1983 organizirala Zveza kulturnih orga-

d a c U in logaški Pihalni orkester. Na dvorišču ploščadi Narodnega 
1 , 1 a so tega večera nastopili gostje s Krka: KUD »Punat« s folklor

ni kup ino , instrumentalnim ansamblom in ljudskim muzikantom, 
^ a P a KUA Krk ter domači godbeniki . Prireditev je bila posvečena 
v .' e*nici Pihalnega orkestra Logatec. Poglavitni del sporeda so iz-
tur? 9 ° s * i e Folklorna skupina je pod vodstvom koreografa (hkrati 

1 vodje instrumentalnega ansambla) Stanka Mihajlovića preple-
s, a Domači tanac, Slavonske plese, Bunjevačke igre, Starobosan-
^ ° nemo kolo, Gorenjske plese (z obetanim podmladkom!), Šokar-
j 6 'h Šopske igre ter Makedonske plese. Med posameznimi plesi 
g o s t u j o č a klapa (vokalni kvintet) prepevala pod vodstvom Ivice 
^ e * e dalmatinske pesmi in popevke. Pihalni orkester je pod taktir-
^ ranca Korbarja dopolni l spored prireditve z dvema koračnica-

' z Učakarjevim Part izanom in Gregorčevo Vaško suito, 
dl« r ' l e * n ' večer in vabljivi spored je pritegnil dobršno množico v av-
j 0 r i J na prostoru, ki je bil izjemno prijeten za ta letni čas. Kakor da 
•V o t ° c a n e pospremi lo tudi v Logatec njihovo obnebje! Gledalc i in 
s, ušalci so prišli na svoj račun: p lesalc i so nastopili z mediteran-
Me temperamentom, odetim s icer v noše krajin, od koder izvirajo 
s 0 m ' ^ e v s k i kvintet je osvojil poslušalce z z dalmatinskim melo-
j 0 ' k i j e v mnogočem blizek ce lo naši narodni pesmi; posebno po-
'lUd ° S * ' e v f o ' k l o r n e m programu vzbudil ljudski godec, ki je igral 
ri^br*6 ^ r ^ e v ' * e n a dvojne sopi le (ljudsko glasbilo, ki je z zvokom 
r,aj l l 2 i e škržatu). O prispevku domačega orkestra morda tole; za 
8toh U ^ e s a ' vajena rednega poslušanja logaških godcev, rutinski na-

* 9ostje, ki j im ni bi lo komplimentstvo edini namen, so bili nad 
- , . e s ^ r ° rn presenetl j ivo navdušeni. - LeD večer, boaata prireditev presenetl j ivo navdušeni. - Lep večer, bogata prireditev 

na slovesnosti ob godbenem jubileju. 

Z dalmatinskimi pesmimi in popevkami se je predstavila klapa KUD 
»Krk« (Foto: Tršar) 

PIHALCI PONOVNO NA KRKU. - Na povabilo gostoljubnih oto-
čanov, s katerimi so že spletene trdnejše vezi prijateljstva, je v za 
četku junija logaški Pihalni orkester pomagal ustvariti prijetno 
vzdušje s prigodnim nastopom ob otvoritvi regate na Puntu. Korač
nice in pa promenadni koncert so bili pravšnji izbor za priložnost. 
Razvesel j ivo je, da je bila kljub koraku v pravo poletno sezono ude
ležba godbenikov zelo velika. 

P. S. 



vabimo vas 
Konec julija in v začetku avgusta poteka jubilejni filmski festival jugos

lovanskega filma v Pulju. Zato ponavadi odigramo v tem času kakšen naš 
dober film. Julija bomo lahko videli BERLIN KAPUTT, pretresljivo zgodbo 
treh vojnih prijateljev, ki jih je smrt vzela zaradi vezi z dekleti. V filmu na
stopajo znani igralci iz malih zaslonov, tilm pa je na sporedu tudi v počas
titev dneva vstaje. V avgustu si slede kar dva odlična jugoslovanska filma. 
RIBARJENJE V KALNEM je zgodba današnjih dni o nasilnem vseljevanju 
v družbena stanovanja. Znani beograjski igralci poskrbijo za duhovito igro 
in dialoge. Takoj za tem filmom je na sporedu MOJ OČKA ZA DOLOČEN 
ČAS. To je nadaljevanje filma DELO ZA DOLOČEN ČAS, ki smo ga že vi
deli v Logatcu. Spomnili se boste Ljubiše Samardžiča - učitelja in učenca, 
ki ga hoče imeti za očeta. Tokratni film nadaljuje zgodbo iskalca zapo
slitve in komičnih situacij je, kot v prvem filmu, na pretek. Spet odlični 
beograjski igralci'. Ko smo že ravno pri komedijah, pa omenimo še kakšno 
iz dvomesečnega izbora. Najprej seveda TOPLA BRATA. To sta Ugo Tog-
nazzi in Michele Serrault - dva odlična komika, ki se jima godi vse mo
goče v rahlo igečljivem okolju nočnega bara. Posebej omenjam TEMPE
RAMENTNO ROZI, tilm, v katerem bomo priča »vroči« ljubezni boksarja 
in rokoborke. Si lahko le mislimo, kajne? Posebnost - boksarja igra Ge-
rard Depardieu, danes najpopularnejši francoski igralec, ki smo ga pred 
kratkim videli v filmu PRIPRAVITE ROBČKE, 

Nekaj boljših znanstvenofantastičnih filmov si boste lahko ogledali po
leti. Že BITKA MED ZVEZDAMI bo zanimiva. To je nekakšna vesoljska ina
čica westerna SEDEM VELIČASTNIH. Tudi igralci so prispevali svoje. Tudi 
japonski SPOROČILO IZ VESOLJA je poln tehničnih efektov, Japonci so 
mojstri, ni kaj. Za ljubitelje te zvrsti - paša za oči. Najboljši pa je gotovo 
PLANET PREKLETIH s Seanom Connervjem v glavni vlogi. To je nekakšen 
»Točno opoldne« v vesolju. Človek se mora boriti proti zlu tudi takrat, ka
dar se vse obrne proti njemu. Zgodba se dogaja na daljnjem Jupitru In v 
tamkajšnjih rudnikih titana delajo ljudje z nadčloveško močjo. Vbrizgano 
poživilo jih potem, ko se utrudijo, spremeni v pobesnele norce. 

Tudi otroci bodo poleti prišli na svoj račun. Poleg obilice karate filmov, 
o katerih seveda ni treba kaj več govoriti, si bo vsekakor vredno ogledati 
BAGDADSKEGA TATICA, znamenito novo verzijo, v kateri bomo srečali 
Sandokana - Kabira Bedija, ob njem pa Terencea Stampa (kdo ga ne po
zna?), dobrodušnega Petra Ustinova in že malo pozabljeno Marino Vlady 
Film je poln trikov, od letečih preprog do spreminjanja ljudi in živali. 

Čeprav se na prvi pogled zdi, da bo film EXCALIBUR - MEČ KRALJA 
ARTHURJA tudi zelo primeren za otroke, moram opozoriti, da je zgodba 
sicer že taka, da bi ugajala morda še najbolj mladim, toda film je posnet 
izredno krvavo in je poln srednjeveškega nasilja. Seveda je svoje odigrala 
udi tehnika, ki je s triki omogočila iluzijo nemogočega v mogočem. Mislim, 
da si otroci sicer film lahko ogledajo, rabili pa bi malo priprave na scene 
nasilja, ki ponazarjajo okrutnost viteških časov, kjer še zdaleč ni bilo tako 
rožnato, kakor morda govori VValter S c o t t v Ivanhoeu. 

Ker ni več veliko prostora, Se na hitro o nekaterih filmih. Robert Red-
ford in Jane Fonda sta zvezda rodea in novinarka v filmu ELEKTRIČNI 
JEZDEC. Svet korupcije in junaštva v ameriškem »nacionalnem« športu 
- rodeu. Lepa Catherine Daneuve vodi gledališče v okupirani Franciji v fil
mu ZADNJI METRO. Igralka je dobila prvo francosko nagrado za svojo 
vlogo - Cezarja. PEVEC JAZZA je ponovno posneta zgodba prvega zvoč
nega filma v zgodovini filma. Tokrat je igral in pel Al Jolson, zdaj pa je to 
Neil Diamond. Joan Collins je resnično prava mrha v filmu MRHA. Zgodba 
o mafiji in o prevarah v njej. Za konec pa znameniti erotični japonski film 
KRALJESTVO ČUTIL Nagise Oshima, ki je prav pred pretkim dobil prvo 
nagrado v Cannesu za oovsem drugačen film. KRALJESTVO je izredno 
odkrito povedana zgodba o strastni ljubezni, ki vodi edino v smrt. Strast, 
ki je tako močna, da se ne ozira ne na naše bližnje, ne za življenjsko ek
sistenco, niti na hrano ne - to je pogubno kraljestvo čutnosti. Na žalost 
si film pridobiva gledalce s svojimi erotičnimi scenami, o pogubni strasti 
gledalci vse premalo razmišljajo. Bodo morda v Logatcu? Primož Sark 
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Filmski spored za julij... 
1 - 3 . amer išk i znanstveno fantast ični BITKA M E D Z V E Z D A M I , režija J 

Murakami , glavne v loge R. Thomas, R. Vaughn, G. Peppard , J . 
Saxon , S. Danning 

2.-3. Japonska erotična drama K R A L J E S T V O ČUTIL, r. N. Oshima, 
gl. vi. T. Fuji, E. Matsuda 

5. amer išk i pusto lovsk i L J U D J E ORLI , r D. H i ckox , gl. vi. J . Cobu rn , 
C. Aznavour , S. York 

8. - 1 0 . amer iška kr iminalka ZLATI S A L A M A N D E R , r. P. Zinner, gl. vi. F. 
Nero, A. quinn, C. Card ina le , C. L e e 

9. - 1 0 . f r ancoska vojna d rama ZADNJI M E T R O , r F. Truffaut, gl. vi. C . 
Deneuve, G. Depard ieu 

12 amer iška komedi ja C H A R L I E IN W E N D Y ALI K A K O IZGUBITI 
NEDOLŽNOST, r. C Loventhal , gl. vl. T Choa te , C Er r i ckson 

15. -17. hongkonšk i pusto lovsk i 36 K A M O R S H A O L I N A , r. L. C . L iang , gl. 
vl. L. C. Hui, H. Y o 

16 - 1 7 i tal i janska d rama ZATOČIŠČE IZGUBLJENIH , r M. So le , gl. vl. M. 
Petr i , C . de Mejo, P Montenero 

19 i tal i janska komed i ja T O P L A B R A T A , r. E. Mol inaro, gl. vl U. Tog -
nazzi, M. Serraul t 

22. -24. hongkonšk i pusto lovsk i Z A D N J E SPOROČILO B R U C E A L E E A , 
r. K. Ka , gl vl B. Rhee , R. van Clief, A C h u m 

2 3 - 2 4 amer iška d rama ELEKTRIČNI J E Z D E C , r. S Po l lack , gl vl R 
Redford , J . Fonda , V Perr ine, J S a x o n 

26. jugos lovanska vojna d rama B E R L I N K A P U T T , r. M Milošević, gl 
vl M. Gutović, S. Cve tkov i l Ivković, Z Mlakar 

29. - 3 1 japonsk i znanstveno fantast ični SPOROČILO IZ V E S O L J A , r K 
Fukusaku , gl. vl. V Mor row, S Ch iba , P. L e e 

30. - 3 1 . amer išk i triler T E L E S N A S T R A S T , r. L Kasdan , gl. vl. W. Hurt, K. 
Turner, R C r e n a 

in avgust 
2. i tal i janska komed i ja T E M P E R A M E N T N A ROZI, r. M Mon ice l l i , gl. 

vl G Deprd ieu, F Minton, R B o c k 
5. - 7 hongkonšk i pusto lovsk i B R U C E L E E S U P E R S T A R , r B r u c e Lee , 

gl vl B Lee , L Lap id 
6. - 7 . j ugos lovanska komed i ja R I B A R J E N J E V K A L N E M , r V R a d o v a -

nović, gl. vl. Bata Živoj inović, M. Banjac, D. Nikol ić, N. Arnerić, 
D. Fe lba 

9 jugos lovanska komed i ja M O J OČKA Z A DOLOČEN ČAS, r M. 
Je l i c , gl. vl L. Samardžić, M. Dravić, Bata Živoj inović, N. Arner ić, 
J . Sablj ić, O. Marković, B. Dvornik, R Bašić 

12. -14. amer išk i znanstveno fantast ični P L A N E T P R E K L E T I H , r. P. 
Hvams, gl. vl. S. Connerv , P. Bov le 

1 3 - 1 4 . f r ancoska d rama N E M O R A L N A , r. C . Mi lo, gl vl. S. Lameaux , Y. 
Gouf ro is 

16. amer išk i g lasbeni P E V E C J A Z Z A , r. R F le ischer , gl. vl. N. D ia
mond, L. Ol iv ier 

19.-21. ameriški zgodovinski spektakel EXCALIBUR - MEČ KRA
L J A ARTHURJA, r. J . Boorman, gl. vl. N. Terry, H. Miren, N. 
Clay 

21. amer iška kr iminalka P R E V A R A N T - HITREJŠI O D POLIC IJE 
23. amer iška d rama JETNIŠNICA, r. J . Fanaka , gl. vl. L. I. Kennedv , 

T. Po l l a rd 
angleški pusto lovsk i B A G D A D S K I TATIC, r C. Donner, gl vl. K a -
bir Bed i , T, Stamp, P. Ust inov, M V lady 
angleška kr imina lka M R H A , r. G . O H a r a , gl . vl. J . Col l ins , M. 
C o b v , I. Hendrv 

31 . i tal i janska kr imina lka T E R O R E K S P R E S , r. F Bald i , gl. vl. S. D io-
nisio, W. Pocha th 

2 0 , 

2 6 - 2 8 

27 . -28 . 

P o t e š e n a de legatska radovednost 
N a 5. z a s e d a n j u s k u p š č i n e SDIS z a Ptt p ro 

m e t L jub l jana 16.12.1982 je l ogašk i d e l e g a t 
vpraša l : 

K a k š n e s o m o ž n o s t i z a pos tav i t ev J T G v 
G o r n j e m L o g a t c u ? 

Odgovor (ki je d o s p e l 13. 4. 1983): 
V Z g . L o g a t c u pri t rgov in i stoj i t e l e f o n s k a 

c e l i c a , v ka te ro b o p r i k l j učen n o v č i č n i te l . 
apara t v n n a s l e d n j e m tednu . 

J E J 

Delegatska enigmatlka 
L o g a š k e n o v i c e razp isu je jo 

posebno nagrado 

z a t i s tega , ki razvoz l ja b e s e d i l o 8. t o č k e d e 
l e g a t s k e g a g rad i va z a 12. se jo s k u p š č i n e o b 
č i n e L o g a t e c . 

Reš i t ve poš l j i t e p o d o z n a k o 
»de lega tsk i b o n t o n ali z d r i z a s t a in formi ra

nost«. 
maš 


